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[00:00:00] – stempel czasowy 

 

 

[00:00:00] 

[00:05:05] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Otwieram trzydziestą czwartą sesję Rady Gminy 

Gródek. Stwierdzam, że w sesji uczestniczy czternastu Radnych, co stanowi kworum, przy którym 

Rada Gminy Gródek może podej... obradować i podejmować prawomocne uchwały. Witam 

serdecznie Radnych Rady Gminy Gródek, panią Lilię Waraksę Zastępcę Wójta Gminy, panią 

Martę Popławską Skarbnika Gminy, pana Romana Łozińskiego Sekretarza Gminy, pracowników 

Urzędu Gminy, sołtysów, witam serdecznie wszystkich Państwa. Wysoka Rado, przystępujemy 

obecnie do ustalenia porządku obrad trzydziestej czwartej sesji Rady Gminy. Proponowany 

porządek obrad Państwo Radni otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Wysoka 

Rado, postanowiłem zaprosić na dzisiejszą sesję kierownika Ośrodka Zdrowia w Gródku. 

Przeprowadziłem z tą panią, z panią doktor rozmowę. W związku z taką sytuacją a nie inną, nikt z 

Ośrodka Zdrowia nie mógł wziąć udziału w dzisiejszej sesji, ale została przygotowana informacja 

na temat oceny stanu opieki zdrowotnej na terenie gminy i proponuję wprowadzić do porządku 

obrad w punkcie dwudziestym właśnie... w punkcie dziewiętnastym: „Ocena stanu opieki 

zdrowotnej na terenie gminy Gródek w związku z pandemią COVID-19”. Proponuję przegłosować 

proponowaną zmianę. Kto z Państwa Radnych jest za tym, aby po punkcie dziewiętnastym do 

porządku obrad wprowadzić punkt „Ocena stanu opieki zdrowotnej na terenie gminy Gródek w 

związku z pandemią COVID-19”? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

[00:07:18] 

[00:09:00] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: (kontynuując) Kto jest przeciw? Proszę podnieść rękę i 

nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie 

wskazania elektronicznego systemu głosowania ogłaszam, iż za proponowaną zmianą 
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opowiedziało się czternastu Radnych, głosów przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie 

wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, że propozycja została przyjęta do porządku obrad. Czy 

ktoś chce zabrać głos jeszcze w sprawie porządku obrad? Proszę bardzo pani Wójt. 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: Nie wiem, czy mnie słychać. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

Chciałabym zgłosić do porządku, proponowanego porządku obrad dodanie nowego punktu, który 

obejmowałby projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w 

działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach. O uzasadnienie 

wniosku poproszę koleżankę, panią Kierownik Referatu Inwestycyjnego i Gospodarki Komunalnej 

panią Monikę Gościk. 

- Kierownik Referatu Monika Gościk: Pierwszego stycznia weszła w życie nowa całkowicie ustawa 

o ochotniczych strażach pożarnych, która w nowy sposób reguluje wypłatę ekwiwalentów dla 

strażaków. Reguluje to dokładnie artykuł piętnaście, ustęp jeden i dwa ustawy, który mówi, iż 

strażak, ratownik OSP, który uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub 

ćwiczeniu otrzymuje niezależnie od otrzymanego wynagrodzenia ekwiwalent pieniężny. W grudniu 

Państwo podejmowali już taką uchwałę na podstawie poprzedniego, poprzedniej ustawy o 

ochronie przeciwpożarowej, z tym że ta nowa ustawa o ochotniczych strażach pożarnych uchyliła 

ten artykuł dwudziesty ósmy o ustawie o ochronie przeciwpożarowej, który regulował właśnie 

tamte wysokości ekwiwalentów. Nowa ustawa dała nam czas teoretycznie do czerwca na podjęcie 

nowej uchwały, no ale tu pojawiły się pewne wątpliwości, tak, taka luka w prawie, że tamta 

uchwała nie ma już podstawy prawnej, także ten artykuł został uchylony i po prostu nie 

obowiązuje, tak? Dlatego chcieliśmy, tak, żeby było bezpieczniej wprowadzić, nie czekać tam do 

czerwca czy marca, tylko zrobić ten projekt uchwały i go podjąć. On wygląda praktycznie rzecz 

biorąc analogicznie, tak, te stawki zostały takie same, jak Państwo przyjęli w grudniu. Nic się tutaj 

nie zmieniło, tak, tylko zmieniła się ta podstawa prawna i jest nowy przepis obowiązującej ustawy 

o ochotniczych strażach pożarnych. 

[00:11:58] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję bardzo. Kto z Państwa Radnych jest za 

proponowaną zmianą w porządku obrad? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto 

jest przeciw? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał? Proszę podnieść rękę 

i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego systemu głosowania ogłaszam, iż 

za zgłoszoną propozycją opowiedziało się czternastu Radnych, głosów przeciw nie było, nikt z 

Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, że propozycja pani Wójt została 

przyjęta do porządku dzisiejszych obrad. Odczytam zatem porządek dzisiejszej sesji z 

wprowadzonymi zmianami. Punkt pierwszy, otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Punkt drugi, ustalenie porządku obrad. Punkt trzeci, sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w 

okresie międzysesyjnym. Punkt czwarty, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku. Punkt piąty, rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na roboty budowlane wykonywane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. Punkt szósty, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
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przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie gminy Gródek. Punkt siódmy, rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe 

dla gminy Gródek na lata dwa tysiące dwadzieścia jeden – dwa tysiące trzydzieści sześć. Punkt 

ósmy, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi 

białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych. Punkt 

dziewiąty, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla 

zakładu budżetowego. Punkt dziesiąty, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy Gródek na dwa tysiące dwudziesty drugi rok. Punkt jedenasty, rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu targowiska gminnego Mój Rynek w Gródku. 

Punkt dwunasty, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia 

handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. Punkt trzynasty, rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi białostockiemu na dofinansowanie 

działalności warsztatów terapii zajęciowej w Nowej Woli. Punkt czternasty, sprawozdanie Komisji 

Gospodarki Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek z działalności w dwa tysiące dwudziestym 

pierwszym roku. Punkt piętnasty, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Gospodarki Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek na dwa tysiące dwudziesty 

drugi rok. Punkt szesnasty, sprawozdanie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Gródek z działalności w dwa tysiące dwudziestym pierwszym roku. Punkt 

siedemnasty, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek na dwa tysiące dwudziesty drugi rok. 

Punkt osiemnasty, sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gródek z działalności w dwa 

tysiące dwudziestym pierwszym roku. Punkt dziewiętnasty, rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gródek na dwa tysiące 

dwudziesty drugi rok. Punkt dwudziesty, ocena stanu opieki zdrowotnej na terenie gminy Gródek 

w związku z pandemią COVID-19. Punkt dwudziesty pierwszy, rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w akcjach ratowniczych, akcjach... 

za udział w akcjach ratowniczych, szkoleniach lub... ćwiczeniach. Punkt dwudziesty drugi, pytania 

i wnioski Radnych. Punkt dwudziesty trzeci, wolne wnioski i informacje. Punkt dwudziesty czwarty, 

przyjęcie protokołu obrad dwudziestej trzeciej... trzydziestej trzeciej sesji Rady Gminy Gródek. 

Punkt dwudziesty piąty, zamknięcie obrad. Przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa Radnych 

jest za proponowanym porządkiem obrad? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Dziękuję. 

Kto jest przeciw? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał? Proszę podnieść 

rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego systemu głosowania ogłaszam, 

iż za proponowanym porządkiem obrad opowiedziało się czternastu Radnych, głosów przeciw nie 

było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, że Rada Gminy 

Gródek przyjęła porządek obrad trzydziestej czwartej sesji Rady Gminy. 

[00:17:23] 
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- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: (kontynuując) Punkt pierwszy i drugi porządku obrad 

uważam za zrealizowany. Przystępujemy do realizacji trzeciego punktu sesji: sprawozdanie z 

działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. Proszę bardzo pani Wójt, oddaję pani głos. 

Udzielam pani głosu. 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: Szanowni Państwo, w związku z nieobecnością pana Wójta mam 

zaszczyt przedstawić Państwu działania Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. Od ostatniej 

sesji minął w zasadzie niespełna miesiąc, bo poprzednia trzydziesta trzecia sesja Rady Gminy 

Gródek odbyła się w dniu trzydziestego grudnia dwudziestego pierwszego roku. Uchwały przyjęte 

na sesji są realizowane na bieżąco. W okresie międzysesyjnym Wójt Gminy Gródek wydał 

następujące zarządzenia: w sprawie zmian w budżecie gminy Gródek na dwutysięczny 

dwudziesty pierwszy rok; w sprawie upoważnienia kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Gródku do ustalania prawa do dodatku osłonowego; w sprawie określenia sposobu 

wykonania uchwał Rady Gminy Gródek; w sprawie ustalenia stawek czynszu za dzierżawę i 

najem nieruchomości gminnych na rok dwa tysiące dwudziesty drugi; w sprawie powołania 

Komisji Przetargowej w ramach sprzedaży, najmu, dzierżawy oraz prowadzenia rokowań na 

sprzedaż nieruchomości zasobu gminy Gródek w dwutysięcznym dwudziestym drugim roku; w 

sprawie wprowadzenia regulaminu wypłat ekwiwalentu pieniężnego strażakom, ratownikom OSP 

za udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu; w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk 

i sezonu kąpielowego na terenie gminy Gródek w dwutysięcznym dwudziestym drugim roku; w 

sprawie upoważnienia pracownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku do 

prowadzenia postępowań w sprawie związanej z ustaleniem prawa do dodatku osłonowego; w 

sprawie zmiany regulaminu funkcjonowania systemu monitoringu wizyjnego w gminie Gródek; w 

sprawie ustanowienia dnia wolnego od pracy pracownikom Urzędu Gminy Gródek; w sprawie 

zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Gródek na dwutysięczny dwudziesty pierwszy rok, 

obejmującego plan budżetu i jednostki; w sprawie odwołania osoby zastępującej Inspektora 

Ochrony Danych w Urzędzie Gminy Gródek; w sprawie sporządzenia planu finansowego Urzędu 

Gminy Gródek na dwutysięczny dwudziesty drugi rok, obejmującego plan budżetu i jednostki oraz 

opracowania planu finansowego na dwutysięczny dwudziesty drugi rok zadań z zakresu 

administracji rządowej oraz innych zadań zleconych gminie odrębnymi ustawami; w sprawie 

zmiany zarządzenia w sprawie zasad wykonywania przez pracowników Urzędu Gminy Gródek 

zatrudnionych na stanowiskach urzędniczych pracy w okresie przeciwdziałania i zwalczania 

COVID-19; w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania pracowników samorządowych 

zatrudnionych w Urzędzie Gminy Gródek; w sprawie określenia terminów przeprowadzenia 

postępowania rekrutacyjnego i postępowania uzupełniającego, w tym terminów składania 

dokumentów na rok szkolny dwa tysiące dwadzieścia dwa – dwa tysiące dwadzieścia trzy do 

publicznego przedszkola, publicznej innej formy wychowania przedszkolnego i klas Pierwszej 

Publicznej Szkoły Podstawowej, na których gmina Gródek jest organem prowadzącym. I ostatnie 

zarządzenie w tym okresie: w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli na rok dwutysięczny dwudziesty drugi. W zakresie ewidencjonowania przedsiębiorców 
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będących osobami fizycznymi w Centralnej Ewidencji i Informacji o Działalności Gospodarczej do 

Urzędu Gminy Gródek wpłynęło siedem wniosków o wpis do ewidencji: dwa wnioski o wpis 

działalności, trzy wnioski o zmianę wpisu, jeden wniosek o wykreślenie działalności gospodarczej 

oraz jeden wniosek o wznowienie działalności gospodarczej. Złożone wnioski zostały 

przekształcone na formę dokumentu elektronicznego i przekazane za pośrednictwem platformy 

usług administracji publicznej do Centralnej Ewidencji i Informacji o Działalności Gospodarczej. W 

zakresie spraw inwestycyjnych na podstawie zawartej umowy o udzielenie dotacji w ramach 

instrumentu „Łącząc Europę WiFi4EU” w ramach działania propagowania łączności internetowej w 

społecznościach lokalnych gmina Gródek wybudowała darmowe punkty dostępowe sieci WiFi. 

Zamówienie obejmowało zakup, instalację i uruchomienie urządzeń umożliwiających świadczenie 

wysokiej jakości usług teleinformatycznych typu hotspot w ramach WiFi4EU. Wykonawcą była 

firma BIT S.A. z siedzibą w Warszawie. Miejsce dostępowe bezpłatnego Internetu WiFi to teren 

parku w Gródku, teren przy zbiorniku wodnym w Zarzeczanach, okolice plaży, wiaty i sceny, plac 

targowiska gminnego w Gródku, boisko Orlik przy Szkole Podstawowej w Gródku, remiza OSP w 

Gródku, świetlica wiejska w Podozieranach, świetlica wiejska w Załukach i Urząd Gminy Gródek. 

Na realizację przedsięwzięcia gmina Gródek otrzymała bon w wysokości piętnastu tysięcy euro ze 

środków Unii Europejskiej. 

[00:22:58] 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: (kontynuując) W dniu czwartego stycznia dwutysięcznego 

dwudziestego drugiego roku ogłoszono postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na 

remont sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej w Gródku, etap drugi, który obejmuje 

docieplenie dachu oraz remont łazienek na bloku sportowym. Obecnie trwa ocena i rozpatrywanie 

złożonych ofert. W dniu piątego stycznia ogłoszono postępowanie o udzielenie zamówienia 

publicznego na budowę sieci kanalizacji sanitarnej na ulicy Jaśminowej i Agrestowej w Gródku. 

Obecnie też trwa ocena i rozpatrywanie złożonych ofert. Na potrzeby Szkoły Podstawowej w 

Gródku, w szczególności sali gimnastycznej bloku sportowego złożono zamówienia na dostawę 

wraz z montażem bramek do piłki ręcznej, tablic do koszykówki oraz zestawu do siatkówki, zakup 

maszyny czyszczącej, zakup defibrylatora, parawanów, kozetek i lamp bakteriobójczych. Środki 

finansowej na powyższe zakupy pochodzić będą z wygranej w konkursie „Szczepimy się”. W 

zakresie bieżącego utrzymania dróg wykonano następujące prace: zlecono naprawę drogi 

gminnej przebiegającej wzdłuż granicy państwa polskiego w miejscowości Mostowlany, gmina 

Gródek. W ramach robót budowlanych wykonano podsypanie kruszywem naturalnym najbardziej 

zniszczonych fragmentów drogi, przez które niemożliwy był przejazd. Zlecono naprawę fragmentu 

drogi w miejscowości Grzybowce, naprawa polegała na podsypaniu kruszywem naturalnym dołów 

i wyrównani w celu poprawy bezpieczeństwa wszystkich użytkowników ruchu drogowego. Zlecono 

naprawę drogi gminnej w miejscowości Załuki poprzez podsypanie kruszywem naturalnym i 

wyrównanie fragmentów drogi w celu przywrócenia przejazdu. Zlecono naprawę fragmentu drogi 

w miejscowości Wiejki. Wykonano prace umożliwiające przejazd po drodze poprzez podsypanie 

kruszywem naturalnym i wyrównanie. Zlecono oczyszczenie zakrzaczenia pasów drogowych dróg 
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na terenie gminy Gródek, to jest droga w miejscowości Podozierany, droga gminna od Walił-Stacji 

do Walił-Dworu, droga obejmująca trasy Green Velo, droga do Straszewa od drogi krajowej DK 

sześćdziesiąt pięć i droga do Grzybowiec od drogi krajowej DK sześćdziesiąt pięć. Wzorem lat 

poprzednich prace związane z odśnieżaniem dróg powiatowych, gminnych i wewnętrznych na 

terenie gminy Gródek zostały zlecone pięciu firmom. Odśnieżanie dróg, a także posypywanie 

solanką dróg w celu zwalczania śliskości odbywa się w sposób sukcesywny i uzależniony od 

warunków atmosferycznych zgodnie z przyjętymi standardami zimowego utrzymania. W ramach 

bieżącej działalności Urzędu Gminy w zakresie planowania i zagospodarowania przestrzennego 

wydano osiemnaście decyzji o warunkach zabudowy, wydano jedną decyzję zatwierdzającą 

podział nieruchomości. W zakresie ochrony przyrody wpłynęło osiem zgłoszeń zamiaru usunięcia 

drzew na nieruchomości stanowiącej własność osób fizycznych na cel niezwiązany z 

prowadzeniem działalności gospodarczej. Po przeprowadzeniu przez pracownika procedury, w 

tym dokonaniu oględzin, Wójt jako organ uprawniony na podstawie ustawy o ochronie przyrody w 

stosunku do sześciu zgłoszeń nie wniósł sprzeciwu, dwa postępowania są w toku. W celu 

realizacji ustawowych zadań gmina Gródek zawarła umowę z panem Maciejem Citko 

prowadzącym działalność gospodarczą pod nazwą PUB – Projektowanie i usługi budowlane 

Maciej Citko z siedzibą w Białymstoku na wykonanie projektów decyzji o warunkach zabudowy 

oraz projektów decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego w dwutysięcznym 

dwudziestym drugim roku. Całkowita wartość umowy: pięćdziesiąt dwa tysiące złotych. Gmina 

Gródek zawarła umowę również z panem Czesławem Anzelem prowadzącym działalność 

gospodarczą pod nazwą Pensjonat dla zwierząt Cyganowo Czesław Anzel z siedzibą w Sejnach 

na wyłapywanie bezdomnych psów z terenu gminy Gródek wraz z ich przetransportowaniem i 

utrzymywaniem w prowadzonym przez siebie schronisku. Całkowita wartość umowy: czterdzieści 

osiem tysięcy złotych. 

[00:27:17] 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: (kontynuując) W związku z utrudnieniami na drodze krajowej DK 

sześćdziesiąt pięć spowodowanymi kolejką samochodów ciężarowych oczekujących na odprawę 

na przejściu granicznym w Bobrownikach pan Wójt wystąpił między innymi do wojewody 

podlaskiego, senatora Mariusza Gronko, dyrektora generalnego dróg krajowych i autostrad z 

prośbą o podjęcie działań w kierunku poprawy organizacji ruchu pojazdów na drodze krajowej DK 

sześćdziesiąt pięć na odcinku od Białegostoku do granicy państwa z Białorusią. Pan Wójt 

zawnioskował o wprowadzenie stref buforowych koordynowanych przez radiowozy policyjne 

wzdłuż drogi krajowej DK sześćdziesiąt pięć na istotnych ze względu bezpieczeństwa miejscach, 

to jest zakręty i podjazdy pod górki. Zmiany te pozwoliłyby ograniczyć ryzykowne sytuacje 

stwarzające zagrożenie dla wszystkich użytkowników ruchu drogowego na wskazanym odcinku 

drogi. Zaproponował również rozważenie ewentualnej konieczności kierowania pojazdów 

ciężarowych na oznakowane miejsca postojowe, tak zwane MOP-y, co znacznie powinno 

usprawnić ruch na drodze krajowej DK sześćdziesiąt pięć. W dniu czwartego stycznia 

dwudziestego... dwa tysiące dwudziestego drugiego roku weszła w życie ustawa z dnia 
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siedemnastego grudnia dwa tysiące dwudziestego pierwszego roku o dodatku osłonowym, która 

wprowadziła nowe świadczenie socjalne realizowane w bieżącym roku. Dodatek osłonowy ma 

stanowić wsparcie dla najbardziej potrzebujących obywateli i wskazanym w ustawie 

cudzoziemcom w pokryciu części kosztów energii. Świadczenie przysługuje osobie w 

gospodarstwie domowym jednoosobowym, w którym wysokość przeciętnego miesięcznego 

dochodu w rozumieniu ustawy o świadczeniach rodzinnych nie przekracza kwoty dwa tysiące sto 

złotych oraz osobie w gospodarstwie domowym wieloosobowym, w którym wysokość 

przeciętnego miesięcznego dochodu nie przekracza kwoty tysiąc pięćset złotych na osobę. 

Wysokość dodatku kształtuje się od czterystu złotych w skali roku dla gospodarstwa domowego 

jednoosobowego, aż do tysiąca stu pięćdziesięciu złotych w skali roku dla gospodarstwa 

domowego składającego się z co najmniej sześciu osób. Ponadto jeśli głównym źródłem 

ogrzewania gospodarstwa domowego jest kocioł na paliwo stałe, kominek, koza, ogrzewacz 

powietrza, trzon kuchenny, piecokuchnia, kuchnia węglowa oraz piec kaflowy na paliwo stałe 

zasilane węglem lub paliwami węglopochodnymi wpisane do centralnej ewidencji emisyjności 

budynków świadczenie jest podwyższone i dodatek wynosi od pięciuset złotych w skali roku dla 

gospodarstwa domowego jednoosobowego do tysiąca czterysta trzydzieści siedem i pięćdziesiąt 

groszy w skali roku dla gospodarstwa domowego składającego się z co najmniej sześciu osób. 

Szczegółowe informacje są na stronie internetowej gminy Gródek, a również takich 

szczegółowych informacji... udziela Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Gródku, który 

realizuje przyjmowanie wniosków i wypłatę dodatków osłonowych, tylko jeszcze nadmienię, że 

wnioski należy składać w terminie do trzydziestego pierwszego października dwutysięcznego 

dwudziestego drugiego roku. Wnioskodawcy, którzy złożą wniosek do końca stycznia otrzymają 

świadczenie w dwóch ratach. Pierwsza część zostanie wypłacona w terminie do trzydziestego 

pierwszego marca, a druga w terminie do drugiego grudnia dwa tysiące dwudziestego drugiego 

roku. Pozostali, którzy złożą wniosek w terminie od pierwszego lutego do trzydziestego 

pierwszego października cały dodatek otrzymają w jednej kwocie. Na dzień dwudziestego 

siódmego stycznia do Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku wpłynęło dwieście 

dziewięćdziesiąt sześć wniosków. I na koniec poinformuję, iż w omawianym okresie pan Wójt 

uczestniczył w spotkaniu z panią Ewą Stachowicz, dyrektorem Wydziału infrastruktury Urzędu 

Wojewódzkiego w Białymstoku dotyczącym istniejących utrudnień na drodze krajowej DK 

sześćdziesiąt pięć na odcinku od Białegostoku do granicy państwa z Białorusią oraz 

zorganizowanym przez Wojewodę podlaskiego uroczystym wręczeniu symboli i nagród 

pieniężnych zdobytych w ramach konkursu „Rosnąca odporność”, w którym gmina Gródek 

osiągnęła jeden z najwyższych wskaźników zaszczepionych mieszkańców, pięćdziesiąt jeden i 

dziewięć dziesiątych procenta i zajęła pierwsze miejsce w powiecie białostockim. To tyle, jeśli 

Państwo macie jakieś pytania to proszę bardzo. 

[00:32:14] 
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- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję pani Wójt za przedstawienie sprawozdania z 

działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. Czy ktoś z Państwa Radnych ma... Proszę 

bardzo, pani Radna Petelska. 

- Radna Anna Petelska: Pani Wójt, panie Przewodniczący, Wysoka Rado, tutaj słyszę ze 

sprawozdania, że Wójt spotykał się z osobą, która jakby... jeżeli chodzi o drogę sześćdziesiąt pięć 

krajową, o to, że stoją te tiry, rozumiem w tej kwestii, tak? I co z tego wynikło? Bo tam jest 

tragedia, jak oni stoją. Ostatnio jak już jechałam to faktycznie troszeczkę jakby to było 

rozszeregowane, te wnęki porobione, ale tak... Mam na uwadze to, że szczególnie, jak się da 

jakoś, nie wiem, z policją jeszcze rozmawiać, żeby na górce w Królowym Moście i w 

Pieszczanikach oni nie powinni w ogóle się zatrzymywać. Czy może coś pani Wójt jeszcze szerzej 

powie, jak, na czym się zakończyła ta rozmowa? 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: Szanowni Państwo, tak jak mówiłam pan Wójt spotykał się z panią 

Ewą Stachowicz na temat tych utrudnień, ona jest dyrektorem Wydziału infrastruktury Urzędu 

Wojewódzkiego. Oczywiście po naszej stronie są nałożone obowiązki, jeśli chodzi o sanitarne 

zapewnienia jakichś tam warunków. I tak jak czytałam wcześniej zostało wystosowane pismo do 

szeregu osób, które no mają jakiś... są w jakiś sposób decyzyjne lub mają wpływ, dlatego że, że... 

okazuje się, że w zasadzie te decyzje powinny być na szczeblu centralnym prawie że 

podejmowane, stąd też pismo skierowane do senatora Gronko. Rezultaty, jak Państwo widzicie, 

nie są widoczne. Także na pewno będziemy monitować i się dopytywać, aczkolwiek no trudno mi 

w tej chwili powiedzieć, bo mówię, z naszej strony robimy wszystko, co jest możliwe, tak? 

Natomiast no decyzje... Myślę, że zanim nie zostanie uruchomione przejście Kuźnice, w Kuźnicy 

Białostockiej no to sytuacja będzie ciężka. W tym piśmie wskazywaliśmy, że w zasadzie w takiej 

sytuacji, jak jesteśmy obecnie to mieszkańcy, którzy dojeżdżają do pracy do Białegostoku i celnicy 

i strażnicy graniczni mają do dyspozycji tylko jeden pas ruchu. No ale na razie, na razie nie mamy 

jakiejś tam informacji, żeby... I nie wiem, tak jak pani Radna mówi, widać też, żeby... też propono... 

właśnie sugerowaliśmy, żeby te miejsca niewidoczne, Górka Pieszczanicka i Królowy Most, żeby 

objąć nadzorem szczególnym, żeby tam w ogóle tiry nie stały, więc no... ale nie ma to na razie 

przełożenia no. 

- Radna Anna Petelska: Dziękuję bardzo i między innymi dlatego zadałam to pytanie, że ludzie po 

prostu no naciskają na nas, że gmina nic nie robi, więc w związku z tym okazuje się, że gmina 

działa w tym kierunku, dziękujemy bardzo. 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: Dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś pytania 

odnośnie przedstawionego sprawozdania? Nie widzę. Stwierdzam, że sprawozdanie z 

działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym zostało przyjęte do wiadomości. Punkt trzeci 

porządku obrad uważam za zrealizowany. Przystępujemy do realizacji czwartego punktu sesji: 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Gródku. Projekt uchwały otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. 
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Poproszę panią Jolantę Bójko, kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej o 

przedstawienie, o omówienie projektu uchwały. 

- Jolanta Bójko: Dzień dobry Państwu, czy mnie słychać? Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Gródku jako jednostka organizacyjna gminy Gródek 

działa na podstawie statutu, który określa w szczególności nazwę, siedzibę i przedmiot 

działalności. Obecnie obowiązujący statut ośrodka został uchwalony uchwałą Rady Gminy w dwa 

tysiące siedemnastym roku. Z uwagi na rozszerzenie zakresu działań i zwiększenie zadań 

związanych między innymi z przejęciem przez ośrodek zadań związanych między innymi z 

prowadzeniem postępowań w sprawach wydania zaświadczenia o wysokości przeciętnego 

miesięcznego dochodu przypadającego na jednego członka, tak zwane to jest... chodzi o czyste 

powietrze, i również o realizację ustawy z dnia siedemnastego grudnia dwa tysiące dwudziestego 

pierwszego roku o dodatku osłonowym. Zaistniała właśnie konieczność dokonania zmian w 

statucie w celu dostosowania organizacji ośrodka do nowego zakresu działań poprzez dodanie 

właśnie tych dwóch punktów, jeżeli chodzi o te dwie... dwie sprawy. 

[00:37:42] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję bardzo. Czy są pytania od Państwa Radnych 

w sprawie omawianego projektu uchwały? Nie widzę. Projekt uchwały był tematem obrad Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy. Poproszę panią Dorotę Popławską, 

Przewodniczącą Komisji o przedstawienie opinii Komisji Wysokiej Radzie, proszę bardzo. 

- Radna Dorota Popławska: Dziękuję. Dnia osiemnastego stycznia dwudziestego drugiego roku na 

posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek Komisja 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję bardzo. Przystępujemy do głosowania. Kto z 

Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu? Proszę podnieść rękę 

i nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się 

wstrzymał? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego 

systemu głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, 

głosów przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, 

że uchwała w sprawie zmian w statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku została 

podjęta jednogłośnie. Punkt czwarty dzisiejszej sesji uważam za zrealizowany. Przystępujemy do 

realizacji piątego punktu obrad: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

celowej na roboty budowlane wykonywane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. Projekt 

uchwały otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Proszę panią Wójt o przybliżenie 

projektu uchwały. 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: Wysoka Rado, w dniu dwudziestego ósmego grudnia 

dwutysięcznego dwudziestego pierwszego roku wpłynął do Urzędu Gminy wniosek parafii 

prawosławnej pod wezwaniem Świętego Apostoła Jana Teologa w Mostowlanach o udzielenie w 

roku dwutysięcznym dwudziestym drugim dotacji celowej na zatrzymanie degradacji budynku 
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cerkwi parafialnej pod wezwaniem Świętego Apostoła Jana Teologa w Mostowlanach, poprzez 

przeprowadzenie ratunkowych prac remontowych dachu i dzwonnicy. Na podstawie wniosku o 

udzielenie dotacji wnioskowane środki mają być przeznaczone na wykonanie szeregu 

ratunkowych prac remontowych dachu i dzwonnicy. Wyszczególnione są wszystkie prace w 

uzasadnieniu do uchwały, więc już nie będę Państwu tutaj mówiła. Zgodnie... a, całkowita wartość 

prac objętych wnioskiem wynosi sto czterdzieści jeden tysięcy dwieście sześćdziesiąt dziewięć 

złotych trzydzieści osiem groszy, a wysokość dotacji, o którą ubiega się wnioskodawca to 

dwadzieścia pięć tysięcy złotych, czyli siedemnaście przecinek siedem dziesiątych procenta 

wartości całkowitej wniosku. Zgodnie z artykułem osiemdziesiąt jeden ustęp jeden ustawy z dnia 

dwudziestego trzeciego lipca dwutysięcznego trzeciego roku o ochronie zabytków i opiece nad 

zabytkami dotacja na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru lub znajdującym się w Gminnej Ewidencji Zabytków może być udzielona 

przez organ stanowiący gminy na zasadach określonych w podjętej przez ten organ uchwale. W 

gminie Gródek taka uchwała została podjęta w dwutysięcznym dziewiątym roku, jest to... uchwała 

numer dwadzieścia trzy / sto osiemdziesiąt dwa / zero dziewięć Rady Gminy Gródek z dnia 

osiemnastego marca dwutysięcznego dziewiątego roku w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków. Zgodnie z paragrafem trzecim regulaminu, który stanowi 

załącznik do tej uchwały... dotacje na prace lub roboty budowlane może obejmować między 

innymi nakłady na zabezpieczenie, zachowanie i utrwalenie substancji zabytku, stabilizację 

konstrukcyjną części składowych zabytku lub ich odtworzenie w zakresie niezbędnym dla 

zachowania tego zabytku, odnowienie lub uzupełnienie tynków i okładzin architektonicznych albo 

ich całkowite odtworzenie z uwzględnieniem charakterystycznej dla tego zabytku kolorystyki. 

[00:42:32] 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: (kontynuując) Ponadto zgodnie z paragrafem pięć regulaminu 

dotacja może być udzielona w wysokości do trzydziestu procent nakładów poniesionych na 

wykonanie prac ustalonych na podstawie kosztorysu powykonawczego. Rozpatrywany wniosek 

spełnia wszystkie wymagania formalne oraz warunki określone w regulaminie, a także obejmuje 

prace będące kontynuacją robót przeprowadzanych przez parafię w latach ubiegłych, również 

przy dofinansowaniu z budżetu gminy. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję pani Wójt za omówienie projektu uchwały. 

Czy są pytania odnośnie omawianego projektu uchwały? Nie widzę. Projekt uchwały był tematem 

posiedzenia Komisji Gospodarski, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy. Proszę pana Grzegorza 

Borkowskiego, Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii Komisji. Proszę bardzo. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, pani Wójt. Projekt tej uchwały 

był omawiany w dniu dwudziestego piątego stycznia dwutysięczne... dwa tysiące dwudziestego 

drugiego roku na posiedzeniu Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa. Projekt uzyskał 

pozytywną akceptację Wysokiej Rady, dziękuję. 
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- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Kto z 

Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu? Proszę podnieść rękę 

i nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się 

wstrzymał? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego 

systemu głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się trzynastu Radnych, 

głosów przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosu. Brak jednego głosu. 

Stwierdzam, że uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej na roboty budowlane wykonywane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków została podjęta. Piąty punkt dzisiejszych obrad 

uważam za zrealizowany, przystępujemy do rozpatrzenia szóstego punktu dzisiejszych obrad: 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania i zaopiniowania organowi regulacyjnemu 

projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Gródek. 

Projekt uchwały wraz z regulaminem otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. 

Poproszę panią Kierownik Referatu Monikę Gościk... Aha, Agatę. Poproszę panią Agatę Bazyluk 

o przedstawienie projektu uchwały. 

- Inspektor Agata Bazyluk: Wojewódzki Sąd Administracyjny w Białymstoku po rozpoznaniu w 

Wydziale Drugim na rozprawie sprawy ze skargi prokuratora rejonowego w Białymstoku na 

uchwałę Rady Gminy Gródek z dnia piętnastego marca dwa tysiące dziewiętnastego roku w 

sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy 

Gródek stwierdził nieważność w paragrafie czwartym, punkt czwarty, paragrafu trzydziestego 

czwartego i paragrafu dwudziestego trzeciego ustęp pierwszy regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie gminy Gródek. W myśl artykułu dziewiętnastego ustęp 

pierwszy ustawy Rada Gminy na podstawie projektów regulaminów dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków opracowanych przez przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne 

przygotowuje projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków oraz przekazuje 

go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu, zawiadamiając o tym przedsiębiorstwo 

wodociągowo-kanalizacyjne. W związku z tym Komunalny Zakład Budżetowy oraz Rolnicza 

spółdzielnia produkcyjna przedłożyli projekty regulaminów dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków. Na podstawie projektów regulaminów został przygotowany projekt... regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków i... w związku z tym Rada Gminy Gródek przekazuje 

do zaopiniowania organowi regulacyjnemu, to jest dyrektorowi Regionalnego Zarządu Gospodarki 

Wodnej w Białymstoku do zaopiniowania. Wobec powyższego przyjęcie uchwały w sprawie 

przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gródek jest celowe i zasadne. 

[00:47:12] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję bardzo pani Inspektor. Czy ktoś z Państwa 

Radnych ma pytania odnośnie omawianego projektu uchwały? Nie widzę. Projekt uchwały był 

tematem posiedzenia Komisji Gospodarski, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy na ostatnim 

posiedzeniu. Proszę pana Grzegorza Borkowskiego, Przewodniczącego Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji na temat omawianego projektu uchwały. 
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- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, pani Wójt. Projekt tej uchwały 

był szczegółowo omawiany na ostatnim posiedzeniu Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa 

gminy Gródek. Projekt uzyskał pozytywną akceptację, rekomendację Komisji. Dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Kto z 

Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu? Proszę podnieść rękę 

i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał? 

Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego systemu 

głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, głosów 

przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosu. Stwierdzam, że uchwała w 

sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Gródek została podjęta jednogłośnie. Wysoka 

Rado, siódmy punkt dzisiejszej sesji obejmuje podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia założeń do 

planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla gminy Gródek na lata dwa 

tysiące dwadzieścia jeden – dwa tysiące trzydzieści sześć. Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

i opracowaniem takim książkowym w formie tabelarnej i opisowej otrzymaliśmy wraz z 

zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Poproszę panią Inspektor o przybliżenie projektu uchwały. 

- Inspektor Agata Bazyluk: Do zadań własnych gminy określonych w artykule osiemnastym ostęp 

pierwszy ustawy z dnia dziesiątego kwietnia tysiąc dziewięćset dziewiątego siódmego roku Prawo 

energetyczne należy planowanie, organizację zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe na swoim obszarze. Zgodnie z artykułem dziewiętnastym wyżej wymienionej ustawy Wójt 

opracowuje projekt założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe, 

które sporządza się dla obszaru gminy co najmniej na okres piętnastu lat i aktualizuje się co 

najmniej raz na trzy lata. Projekt założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i 

paliwa gazowe dla gminy Gródek zawiera: ocenę aktualnych i przewidywanych zmian 

zapotrzebowania na ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe, przedsięwzięcie racjonalizujące 

użytkowanie ciepła, energii elektrycznej i paliw gazowych, możliwości wykorzystania istniejących 

nadwyżek i lokalnych zasobów paliw i energii, z uwzględnieniem energii elektrycznej i ciepła 

wytwarzanych w odnawialnych źródłach energii, energii elektrycznej i ciepła użytkowego 

wytwarzanych w kogeneracji oraz zagospodarowanie ciepła odpadowego z instalacji 

przemysłowych i zakres współpracy z innymi gminami. Projekt został przekazany do 

zaopiniowania przez Zarząd Województwa Podlaskiego w zakresie koordynacji współpracy z 

innymi gminami i zgodności z polityką energetyczną państwa. Zarząd Województwa Podlaskiego 

zaopiniował pozytywnie dokument. Dokument również został zgodnie z ustawą Prawo 

energetyczne wyłożony do wglądu publicznego na okres dwadzieścia jeden dni w terminie od 

dziewiątego do dwudziestego dziewiątego grudnia. W tym czasie nie wpłynęły żadne uwagi i 

zastrzeżenia. Z uwagi na to, że opracowany projekt założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe dla gminy Gródek na lata dwa tysiące dwadzieścia jeden – 

dwa tysiące trzydzieści sześć spełnia obowiązujące przepisy prawa, a w czasie jego wyłożenia nie 
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wpłynął żaden wniosek, nie zanotowano też żadnych zastrzeżeń i uwag, uchwalenie wyżej 

wymienionego dokumentu przez Radę Gminy Gródek uznaje się za zasadne. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję bardzo pani Inspektor za omówienie projektu 

uchwały. Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania odnośnie projektu uchwały? Nie widzę. Projekt 

uchwały był tematem posiedzenia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek. 

Proszę pana Grzegorza Borkowskiego, Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii Komisji 

na temat omawianego projektu uchwały. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, pani Wójt. Projekt tej uchwały 

był przedłożony na ostatnim posiedzeniu Komisji Finansów, Gosp... Rolnictwa i Gospodarki gminy 

Gródek. Projekt uzyskał pozytywną akceptację Komisji. Dziękuję. 

[00:51:55] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję panu Przewodniczącemu Komisji. Kto z 

Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu? Proszę podnieść rękę 

i nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się 

wstrzymał? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego 

systemu głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, 

głosów przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, 

że uchwała w sprawie uchwalenia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i 

paliwa gazowe dla gminy Gródek na lata dwa tysiące dwadzieścia jeden – dwa tysiące trzydzieści 

sześć została podjęta jednogłośnie. Wysoka Rado, siódmy punkt dzisiejszych obrad uważam za 

zrealizowany. Przystępujemy do realizacji ósmego punktu sesji: podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej powiatowi białostockiemu na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych. Projekt uchwały otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem 

na dzisiejszą sesję. Poproszę panią Kierownik Referatu Monikę Kazberuk o omówienie projektu 

uchwały. 

- Kierownik Referatu Monika Kazberuk: Wysoka Rado, powiat białostocki... wystąpił do nas, do 

gminy, tak, z wnioskiem o dofinansowanie zadań związanych z przebudową i rozbudową drogi 

powiatowej numer czternaście czterdzieści osiem w miejscowości Wiejki oraz wykonania 

dokumentacji projektowej na przebudowę z rozbudową drogi powiatowej numer czternaście 

trzydzieści dziewięć b i czternaście trzydzieści siedem b na odcinku Waliły-Stacja – Słuczanka z 

przejściem przez miejscowość Słuczanka. Tematy myślę, że są Państwu znane, tak, to już 

omawiane były nie raz w budżecie też, też takie inwestycje się pojawiły, te dotacje. Tutaj już są po 

prostu doprecyzowane konkretnie kwoty. Kwota na przebudowę z rozbudową drogi powiatowej 

Wiejki już jest jakby znana całkowita, tak, bo jest już podpisana umowa z wykonawcą i tu jest 

wyliczony ten wkład własny gminy, który stanowi około tam dwudziestu procent wartości inwestycji, 

bo pięćdziesiąt procent jest z dofinansowania rządowego funduszu rozwoju dróg. Natomiast na 

ten... drugie to zadanie inwestycyjne dotyczące dokumentacji projektowej, nie jestem na sto 

procent pewna, ale wydaje mi się, że to jest jeszcze faza dopiero zapytania czy tam przetargu, tak? 
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Kwota ostateczna za dokumentację nie jest jeszcze znana, to są szacunkowe koszty, które 

przygotował Powiatowy Zarząd Dróg. No kwoty wynikają z projektu uchwały, tak? To Państwo 

chyba widzą, to jest czterysta pięćdziesiąt tysięcy dwadzieścia sześć złotych oraz pięćdziesiąt 

pięć tysięcy na opracowanie dokumentacji projektowej. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Na Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa był ten 

projekt omawiany. I ja tam wystąpiłem z takim wnioskiem, żeby na etapie opracowania planu 

wystąpić o wykonanie nawierzchni do mostu, bo tam jest nieduży kawałek, ale tam wiecznie są 

problemy, bo tam nawet nie ma bruku, tak? I tak, żeby tego nie przegapić, bo, bo już później nie 

będzie okazji tego zrobienia. Także... 

- Kierownik Referatu Monika Kazberuk: To tak wystąpimy przesyłając uchwałę, tak, o ile zostanie 

ona podjęta, od razu wystąpimy z wnioskiem, przedstawimy sytuację, tak, żeby wzięli to pod 

uwagę, że po prostu udzielamy tej dotacji, tak, pod warunkiem, że ten projekt zostanie 

rozszerzony o ten odcinek. Być może on w ogóle jest, był brany pod uwagę, tak, przez Powiatowy 

Zarząd Dróg, ale też wskażemy taki... 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś pytania lub 

uwagi odnośnie omawianego projektu uchwały? Projekt uchwały był tematem posiedzenia Komisji 

Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy. Proszę pana Grzegorza Borkowskiego, 

Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii Komisji na temat omawianego projektu 

uchwały. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, pani Wójt. Projekt tej uchwały 

był przedłożony do zaopiniowania w dniu dwudziestego piątego stycznia dwutysięcznego 

dwudziestego drugiego roku na posiedzeniu Komisji Finansów i Rolnictwa gminy Gródek. Projekt 

uzyskał pozytywną akceptację Komisji. Dziękuję. 

[00:56:43] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu? Proszę podnieść rękę i 

nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się 

wstrzymał? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego 

systemu głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, 

głosów przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, 

że uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi białostockiemu na dofinansowanie 

zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych została podjęta jednogłośnie. Wysoka Rado, 

przystępujemy do realizacji dziewiątego punktu dzisiejszej sesji: podjęcie uchwały w sprawie 

ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego. Projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem i pismem z KZB otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Witam 

serdecznie panią Annę Markiewicz, główną księgową i pana Mirosława Gryko, kierownika 

Komunalnego Zakładu Budżetowego i poproszę o omówienie projektu uchwały panią... a, pani 

Skarbnik, proszę bardzo pani Skarbnik. 
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- Skarbnik Gminy Marta Popławska: Szanowna Rado, tak jak pan Przewodniczący tutaj wspomniał 

Komunalny Zakład Budżetowy wnioskiem, który wpłynął siedemnastego stycznia dwa tysiące 

dwudziestego drugiego roku zwraca się z prośbą o ustalenie stawek dotacji przedmiotowej w 

formie dopłaty do jednego metra sześciennego odprowadzanych ścieków na dwutysięczny 

dwudziesty drugi rok. Zakład ma zatwierdzone taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia wody i 

zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy Gródek na okres trzech lat oraz zgodnie z 

ustawą o samorządzie gminnym i o finansach publicznych może otrzymywać z budżetu jednostki 

samorządu terytorialnego dotacje przedmiotowe. W niniejszej uchwale ustala się stawkę dopłaty 

za jeden metr sześcienny odprowadzanych ścieków, w podziale można powiedzieć, że... pół roku, 

po pół roku, w pierwszym półroczu do dziesiątego czerwca stawka ta wynosi złoty sześćdziesiąt 

pięć do jednego metra sześciennego, a w drugim półroczu jest to złoty sześćdziesiąt jeden. Taka 

uchwała jest podejmowana co roku. Też zgodnie z załączoną kalkulacją i już na etapie projektu 

budżetu te stawki co roku no się zmieniają. Tą uchwałą również uchylamy... Znaczy ta uchwała w 

swoim zapisie pozwala na utracenie mocy poprzednich uchwał z tamtego roku, gdyż tak jak 

wspomniałam te stawki się zmieniły i na ten rok wynoszą odpowiednio tak jak macie Państwo w 

treści uchwały, jak i w uzasadnieniu. Dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję pani Skarbnik za omówienie projektu uchwały. 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania odnośnie omawianego projektu uchwały? Nie widzę. 

Projekt uchwały był tematem posiedzenia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy. 

Proszę pana Grzegorza Borkowskiego, Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii Komisji 

na temat omawianego projektu uchwały. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, pani Wójt. Projekt tej uchwały 

został przedłożony do zaopiniowania Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa gminy Gródek w 

dniu dwudziestego piątego stycznia bieżącego roku. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. Dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję za przedstawienie opinii. Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu? Proszę podnieść rękę i 

nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się 

wstrzymał? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego 

systemu głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, 

głosów przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, 

że uchwała w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego została 

podjęta. Dziewiąty punkt dzisiejszych obrad uważam za zrealizowany. Przystępujemy do realizacji 

dziesiątego punktu sesji: podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Gródek na dwa 

tysiące dwudziesty drugi rok. Projekt uchwały otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na dzisiejszą 

sesję. Poproszę panią Martę Popławską, Skarbnika Gminy, o omówienie projektu uchwały. 

[01:01:47] 
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- Skarbnik Gminy Marta Popławska: Wysoka Rado, zmiany w planie dochodów i wydatków zostały 

wprowadzone na podstawie tutaj wniosku Referatu Inwestycyjnego i Planowania Przestrzennego 

o nowe... wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego w dwutysięcznym dwudziestym drugim 

roku pod nazwą „Zakup gruntów pod drogi – ulica Piaskowa w Gródku” za kwotę dziewięć tysięcy 

złotych. W związku jak z i poprzednią uchwałą, jak i z pismem Powiatowego Zarządu Dróg w 

Białymstoku z dnia trzydziestego grudnia dotyczącym realizacji inwestycji na drogach 

powiatowych w dwutysięcznym dwudziestym drugim roku, zwiększa się wartość dotacji na 

zadanie inwestycyjne: przebudowa z rozbudową drogi powiatowej numer czternaście czterdzieści 

osiem b w miejscowości Wiejki o kwotę dwadzieścia dwa tysiące osiemset pięćdziesiąt jeden. I te 

zwiększenie dotyczy kosztów niekwalifikowanych oraz zakupu z tablicy informacyjnej zgodnie z 

montażem finansowym przesłanym w wyżej wymienionym wniosku. Gmina Gródek kontynuuje 

realizację projektu „Odnawialne źródła energii w gminie Gródek”. I jak Państwo wiecie projekt ten 

polega na wypłacie grantów dla mieszkańców za wybudowanie na swoich posesjach... za montaż 

instalacji fotowoltaicznych i kolektorów słonecznych. W tym roku... w zeszłym roku nie 

wykorzystaliśmy całej kwoty zaliczki. W tym roku planowane jest zakończenie tego projektu. Na 

podstawie wniosku dyrektora szkoły podstawowej w Gródku wprowadza się do planu wydatków 

kwotę siedem tysięcy czterysta dziewięćdziesiąt cztery osiemdziesiąt siedem jako kontynuacja 

zadania z dwutysięcznego dwudziestego pierwszego roku pod nazwą „Laboratoria przyszłości”. I 

tutaj też w roku poprzednim nie udało się wszystkich wydatków zrealizować. Ponadto dyrekcja 

zawnioskowała o ujęcie w limicie zadań i wydatków inwestycyjnych zadania pod nazwą 

„Modernizacja i rozbudowa monitoringu” w szkole podstawowej w Gródku o wartości pięćdziesiąt 

pięć tysięcy złotych. Środki na ten cel pochodzą z przesunięć w ramach planu finansowego 

placówki. Na podstawie umowy o współpracy zawartej między gminą Gródek a podlaską fundacją 

dla zwierząt Bonifacy wprowadza się do planu dochodów budżetu kwotę pięć tysięcy złotych jako 

dotacja. I przeznaczone te środki są na realizację programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Gródek w dwutysięcznym 

dwudziestym drugim roku. Plan wydatków w klasyfikacji dziewięćset dziewięćdziesiąt pięć 

paragraf cztery trzysta zwiększa się o kwotę dziesięć tysięcy, zapewniając tym samym wkład 

własny gminy w wyżej wymienione zadanie, czyli pięć tysięcy złotych dotacji i pięć tysięcy ze 

środków własnych. Na podstawie umowy o powierzeniu grantu zawartej między gminą Gródek a 

skarbem państwa Centrum Projektów Polska Cyfrowa wprowadza się do planu dochodów kwotę 

grantu sto pięćdziesiąt dwa tysiące siedemset dziewięćdziesiąt złotych na realizację projektu 

„Grantowa gmina”. Środki zostaną przeznaczone na cyfryzację jednostek publicznych, jednostek 

podległych i nadzorowanych, edukację cyfrową urzędników, zapewnienie bezpieczeństwa 

samorządowych systemów informatycznych, zakup serwera. Mogę tylko powiedzieć na dzisiejszą 

chwilę, że środki wczoraj już wpłynęły w pełnej, w tej pełnej kwocie. Ponadto tutaj dwudziestego 

pierwszego stycznia Wojewoda wystosował do nas pismo o zwiększeniu dotacji na dwutysięczny 

dwudziesty drugi rok. To jest kwota tysiąca złotych przeznaczona na wypłatę dodatków 

energetycznych dla odbiorców wrażliwych energii elektrycznej oraz koszty obsługi tego zadania. 

Zadanie to realizuje Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej i o tę kwotę zwiększa się zarówno plan 
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dochodów budżetu, jak i plan wydatków GOPS-u. Pozostałe zmiany dotyczą planów... planu 

wydatków Urzędu Gminy Gródek i zostały wprowadzone w celu usprawniania bieżącej 

działalności jednostki i dostosowanie planu do aktualnie realizowanych zadań. Dziękuję. 

[01:05:57] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję pani Skarbnik za omówienie projektu uchwały. 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania odnośnie omawianego projektu uchwały? Proszę bardzo, 

pan Radny Antonowicz. 

- Radny Marek Antonowicz: Dziękuję panie Przewodniczący, Wysoka Rado, pani Wójt, chodzi o ten 

pierwszy punkt. Zakup gruntów pod drogi przy ulicy Piaskowej. Dokładnie można byłoby określić, 

w których to miejscach jest potrzebne wykupienie tych gruntów? 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: Szanowni Państwo, chodzi o fragment działki, okazuje się, że 

prywatnej, gdzie zlokalizowany jest zjazd z drogi Piaskowej na ulicę Zarzeczańską, tam, gdzie stoi 

krzyż. Ten nieduży fragment okazuje się, że jest własnością prywatną, w związku z tym, że 

właściciele wystąpili o uregulowanie sprawy to zostało przeprowadzone postępowanie podziałowe. 

Akt notarialny jeszcze nie został zawarty, ale właśnie ta sprawa dotyczy, dotyczy wykupu od nich 

tego, tego fragmentu, fragmentu... drogi. Drogi praktycznie. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych ma jeszcze 

pytania odnośnie omawianego projektu uchwały? Nie widzę. Projekt uchwały był tematem 

posiedzenia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek. Proszę pana 

Grzegorza Borkowskiego, Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii Komisji na temat 

omawianego projektu uchwały. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, pani Wójt. Projekt tej uchwały 

był przedłożony do zaopiniowania na posiedzeniu Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa 

gminy Gródek w dniu dwudziestego piątego stycznia bieżącego roku. Projekt ten uzyskał 

pozytywną akceptację Komisji. Dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu? Proszę podnieść rękę i 

nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się 

wstrzymał? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego 

systemu głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, 

głosów przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, 

że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Gródek na dwa tysiące dwudziesty drugi rok 

została podjęta jednogłośnie. Wysoka Rado, dziesiąty punkt dzisiejszych obrad uważam za 

zrealizowany. Przystępujemy do realizacji jedenastego punktu sesji: podjęcie uchwały w sprawie 

ustalenia regulaminu targowiska gminnego Mój Rynek w Gródku. Projekt uchwały wraz z 

regulaminem otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Proszę pana Romana... 
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- Sekretarz Gminy Roman Łoziński: Szanowni Państwo, w związku z wejściem w życie ustawy o 

ustaleniu prowadzenia handlu w piątki... o ułatwieniu w prowadzeniu handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników Rada Gminy zobowiązana jest między innymi ustalić regulamin handlu 

w piątki i soboty właśnie dla tej grupy handlowców, czyli rolników i ich domowników na 

wyznaczonym w tym celu przez Radę Gminy miejscu, do prowadzenia tego typu działalności. Za 

chwilę będziemy jeszcze prezentowali kolejną uchwałę o wskazaniu tego miejsca, gdzie może być 

to prowadzone. Będzie sugestia, żeby było to targowisko gminne Mój Rynek. W związku z tym 

dotychczasowy regulamin targowiska powinien być skorygowany o pewne zapisy, to jest między 

innymi doprecyzowujemy w tym nowym regulaminie, doprecyzowany jest teren, jaki zajmuje 

targowisko poprzez dołączenie do regulaminu załącznika graficznego. Po drugie, w związku z tym, 

iż handel dotychczas był na rynku ustalony od piątku do... od poniedziałku do piątku, przedłużamy 

ten... wnioskujemy o przedłużenie handlu od poniedziałku do soboty, od godziny szóstej do 

czternastej. Doprecyzowane zostaje w regulaminie, gdzie na targowisku może być prowadzony 

handel oraz jakie pojazdy mogą znajdować się na placu targowym oraz zgodnie z paragrafem 

siedem ustęp jeden tegoż regulaminu rolnicy i ich domownicy, którzy w piątek i sobotę będą 

prowadzili sprzedaż produktów rolnych lub spożywczych oraz wyrobów rękodzieła wytworzonych 

w gospodarstwach rolnych, zwolnieni są z opłaty targowej. Pozostałe zmiany w dotychczasowym 

regulaminie mają charakter redakcyjny. Dziękuję. 

[01:11:38] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję panu Sekretarzowi za przedstawienie 

projektu uchwały. Czy są pytania odnośnie omawianego projektu uchwały? Nie widzę. Projekt 

uchwały był tematem posiedzenia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy. Proszę 

pana Grzegorza Borkowskiego, Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii Komisji na 

temat omawianego projektu uchwały. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, pani Wójt. Projekt tej uchwały 

również był przedłożony do zaopiniowania na ostatnim posiedzeniu Komisji Gospodarki, Finansów 

i Rolnictwa gminy Gródek w dniu dwudziestego piątego stycznia bieżącego roku. Projekt uzyskał 

pozytywną akceptację Komisji. Dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję, przystępujemy do głosowania. Kto z 

Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu? Proszę podnieść rękę 

i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał? 

Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego systemu 

głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, głosów 

przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, że 

uchwała w sprawie ustalenia regulaminu targowiska gminnego Mój Rynek w Gródku została 

podjęta jednogłośnie. Jedenasty punkt dzisiejszej sesji uważam za zrealizowany. Przystępujemy 

do realizacji dwunastego punktu obrad: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia 

miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. Projekt 
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uchwały wraz z uzasadnieniem otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Poproszę 

pana Romana Łozińskiego, Sekretarza Gminy o krótkie przedstawienie projektu uchwały. 

- Sekretarz Gminy Roman Łoziński: Proszę Państwa, to jest znów działanie wynikające z ustawy o 

ułatwieniu prowadzeniu handlu w piątki i soboty prze rolników i ich domowników. Zgodnie z 

artykułem trzy ustęp jeden tejże ustawy Rada Gminy zobowiązana jest wyznaczyć miejsce do 

prowadzeniu handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. W związku z powyższym 

proponujemy, aby miejscem handlu było gminne targowisko Mój Rynek. I w tym między innymi, 

jeżeli Państwo tak ustalicie, to już będzie uchwała o... dotycząca regulaminu targowiska, 

regulowała również... już uwzględnia zasady handlu w piątki i soboty. Dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa Radnych ma 

pytania odnośnie omawianego projektu uchwały? Projekt uchwały był tematem posiedzenia 

Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy. Proszę pana Grzegorza Borkowskiego, 

Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii Komisji na temat omawianego projektu 

uchwały. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, pani Wójt. Projekt tej uchwały 

był przedłożony do zaopiniowania na ostatnim posiedzeniu Komisji Gospodarki, Finansów i 

Rolnictwa gminy Gródek w dniu dwudziestego piątego stycznia bieżącego roku. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję, przystępujemy do głosowania. Kto z 

Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu? Proszę podnieść rękę 

i nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się 

wstrzymał? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego 

systemu głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, 

głosów przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, 

że uchwała w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników została podjęta jednogłośnie. Wysoka Rado, dwunasty punkt 

dzisiejszych obrad uważam za rozpatrzony. Przystępujemy do realizacji trzynastego punktu 

dzisiejszej sesji: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

powiatowi białostockiemu na dofinansowanie działalności warsztatu terapii zajęciowej w Nowej 

Woli. Projekt uchwały wraz z pismem od pana starosty otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na 

dzisiejszą sesję. Taką uchwałę, jak Państwo Radni wiecie, podejmujemy co roku. To wiadomo, z 

czym ona jest związana, z uczestnictwem naszych niepełnosprawnych w zajęciach w Nowej Woli, 

także tu... Ale może pani Wójt krótko? Proszę bardzo pani Skarbnik. 

[01:16:50] 

- Skarbnik Gminy Marta Popławska: Wysoka Rado, tak jak pan Przewodniczący powiedział wraz z 

projektem otrzymaliśmy również pismo powiatu białostockiego. To pismo, jak Państwo widzicie, 

wpłynęło już w listopadzie. W budżecie ta kwota jest, była zabezpieczona, także tutaj nie... no nie 
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wymaga to żadnych zmian. A ta uchwała jakby tylko potwierdza zabezpieczone środki i pozwoli na 

udzielenie dotacji oraz podpisanie umowy. Dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję bardzo. Czy są pytania odnośnie 

omawianego projektu uchwały? Nie widzę. Projekt uchwały był również tematem posiedzenia 

Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy. Proszę pana Grzegorza Borkowskiego, 

Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii Komisji na temat omawianego projektu 

uchwały. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, pani Wójt. Projekt tej uchwały 

był przedłożony do zaopiniowania na posiedzeniu Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa 

gminy Gródek w dniu dwudziestego piątego stycznia tego roku. Jak tutaj pan Przewodniczący 

wspomniał co roku taką uchwałę podejmujmy. Projekt tej uchwały został również pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję. Dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję, przystępujemy do głosowania. Kto z 

Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu? Proszę podnieść rękę 

i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał? 

Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego systemu 

głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, głosów 

przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, że 

uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi białostockiemu na dofinansowanie 

działalności warsztatu terapii zajęciowej w Nowej Woli została podjęta. Trzynasty punkt 

dzisiejszych obrad uważam za zrealizowany. Przystępujemy do realizacji czternastego punktu 

dzisiejszej sesji: sprawozdanie Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek z 

działalności w dwa tysiące dwudziestym pierwszym roku. Proszę pana Grzegorza Borkowskiego, 

Przewodniczącego Komisji o przedstawienie sprawozdania z działalności w dwa tysiące 

dwudziestym pierwszym roku. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Przeczytam sprawozdanie z 

pracy Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa za dwutysięczny dwudziesty pierwszy rok. 

Komisja Gospodarki, Finansów i Rolnictwa w dwutysięcznym dwudziestym pierwszym roku 

spotykała się zgodnie z planem Komisji. Jest to w sumie generalnie drugi rok, kiedy prace tej 

Komisji... większość odbywały się w ramach spotkań wspólnych posiedzeń Komisji Stałych Rady 

Gminy Gródek. To spowodowane jest to sytuacją epidemiczną, covid-em. Komisja pracowała i 

opiniowała nad przedłożonymi projektami uchwał, gospodarką odpadami komunalnymi w gminie. 

Przeprowadziła ocenę działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku za 

dwutysięczny dwudziesty rok. Przeprowadzała ocenę mienia komunalnego gminy Gródek. 

Przeprowadziła ocenę wykorzystanych, pozyskanych środków unijnych z lat poprzednich. 

Dokonała oceny stanu dróg gminnych, dojazdów do pól i łąk. Dokonała oceny stanu 

bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej gminy Gródek. Dokonała oceny stanu oświaty i 

szkolnictwa w gminie Gródek. Oceniła działalność Komunalnego Zakładu Budżetowego w 

dwutysięcznym dwudziestym pierwszym roku. Oceniła działalność Gminnego Centrum Kultury 
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oraz Biblioteki Publicznej za dwutysięczny dwudziesty pierwszy rok. Dokonała oceny realizacji 

budżetu za dwutysięczny rok. Dwutysięczny dwudziesty rok, przepraszam. Podsumowała żniwa w 

dwutysięcznym dwudziestym pierwszym roku. Pracowała nad wnioskami do projektu budżetu 

gminy na... dwutysięczny dwudziesty drugi rok. Podała analizie stawki podatkowe na 

dwutysięczny dwudziesty drugi rok. Oceniła budżet gminy Gródek za trzy kwartały dwa tysiące 

dwudziestego pierwszego roku. Dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Jeszcze chce pan przedstawić... A może, 

może nie, panie Przewodniczący. Na razie może załatwimy tę sprawę. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Dobrze, ok. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Czy są uwagi lub pytania odnośnie przedstawionego 

sprawozdania z działalności Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy za dwa 

tysiące dwudziesty pierwszy rok? Nie widzę. Stwierdzam, że sprawozdanie z działalności Komisji 

Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy za dwa tysiące dwudziesty pierwszy rok została 

przyjęta do akceptującej wiadomości. I teraz poproszę o sprawozdanie tam krótkie, ale Komisji 

Skarg i Wniosków, tak? Aha... Także proszę bardzo o przedstawienie krótkiego sprawozdania na 

temat, z działalności Komisji Skarg i Wniosków za dwa tysiące dwudziesty pierwszy rok. 

[01:22:38] 

- Radny Grzegorz Borkowski: Dziękuję panie Przewodniczący. Przeczytam sprawozdanie z 

posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gródek za dwutysięczny dwudziesty 

pierwszy rok. Komisja się spotykała tylko raz, pracowała raz, ponieważ wpłynęła tylko jedna 

skarga. I tak krótko. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gródek spotkała się na 

posiedzeniu w dniu dwudziestego szóstego stycznia dwa tysiące dwudziestego pierwszego roku w 

sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Piotra Rakowskiego, a dotyczącej wezwania Rady 

Gminy Gródek do pilnego przyjęcia uchwały w sprawie uznania za niedopuszczalne jakiekolwiek 

działania władz międzynarodowych, krajowych czy lokalnych wykluczające społecznie 

mieszkańców gminy Gródek z powodów rasowych, religijnych, medycznych czy sanitarnych oraz 

uznania za zasadne i nieodzowne, by rząd Rzeczypospolitej Polskiej uzyskał pisemne gwarancje 

ze strony producentów szczepionek na COVD-19, że w przypadku jakichkolwiek powikłań gotowi 

są oni przyjąć i ponieść wszelkie koszta prawne i finansowe wystąpienia niepożądanych 

odczynów poszczepiennych. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gródek oddaliła 

wniesioną do rozpatrzenia petycję. Dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję za przedstawienie sprawozdania z 

działalności Komisji Skarg i Wniosków za dwa tysiące dwudziesty pierwszy rok. Stwierdzam, że 

sprawozdanie zostało przyjęte do wiadomości. Czternasty punkt dzisiejszych obrad uważam za 

zrealizowany. Piętnasty punkt dzisiejszej sesji obejmuje rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek na dwa 

tysiące dwudziesty rugi rok. Projekt uchwały wraz z planem pracy otrzymaliśmy wraz z 

zaproszeniem na dzisiejszą... przed dzisiejszą sesją. Poproszę pana Grzegorza Borkowskiego, 
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Przewodniczącego Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy o przedstawienie planu 

pracy Komisji na dwa tysiące dwudziesty drugi rok. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, pani Wójt. Plan pracy Komisji 

Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek na dwutysięczny dwudziesty drugi rok był 

też omawiany na ostatnim posiedzeniu Komisji Gospodarki i Finansów, został przyjęty przez 

Komisję. Przedstawia się on następująco. Nie wiem, czy czytać, czy tylko... tak. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Gospodarki, 

Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek na dwa tysiące dwudziesty drugi rok? Proszę podnieść 

rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się 

wstrzymał? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego 

systemu głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, 

głosów przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, 

że uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady 

Gminy Gródek na dwa tysiące dwudziesty drugi rok została podjęta. Wysoka Rado, przystępujemy 

do realizacji szesnastego punktu dzisiejszych obrad: sprawozdanie Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek z działalności w dwa tysiące dwudziestym 

pierwszym roku. Proszę bardzo, panią Dorotę Popławską, Przewodniczącą Komisji o 

przedstawienie sprawozdania z działalności w dwa tysiące dwudziestym pierwszym roku. 

- Radna Dorota Popławska: Wysoka Rado, panie Przewodniczący, pani Wójt, przedstawię teraz 

sprawozdanie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek z 

działalności w dwudziestym pierwszym roku. W dwa tysiące dwudziestym pierwszym roku odbyło 

się sześć posiedzeń Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek. 

Komisja wzięła także udział w ośmiu wspólnych posiedzeniach Komisji Stałych Rady Gminy 

Gródek. Omawiane, rozpatrywane i opiniowane były zagadnienia oraz problemy dotyczące 

punktów zawartych w planie pracy Rady Gminy Gródek na dwa tysiące dwudziesty pierwszy rok. 

W związku ze stwierdzeniem przez Komisarza Wyborczego w Białymstoku wygaśnięcia mandatu 

Przewodniczącej Komisji Katarzyny Rogacz w dniu piętnastego kwietnia dwutysięcznego 

dwudziestego pierwszego roku na stanowisko Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Spraw Społecznych została wybrana w głosowaniu jawnym Radna Dorota Popławska. Skład 

osobowy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych uchwałą numer trzydzieści jeden / 

dwieście sześćdziesiąt jeden / dwadzieścia jeden z dnia dwudziestego dziewiątego października 

dwa tysiące dwudziestego pierwszego roku został uzupełniony o Radną Annę Kulesza. Ze 

względu na panującą sytuację w kraju ilość posiedzeń oraz działania Komisji zostały ograniczone. 

W dniu jedenastego maja dwudziestego pierwszego roku odbyło się posiedzenie dotyczące oceny 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Gródek. Przedstawiciele Straży 

Granicznej, Policji oraz Ochotniczej Straży Pożarnej w Gródku szczegółowo przedstawili 

sprawozdania ze swojej działalności. Na posiedzeniu dyrektor Gminnego Centrum Kultury w 

Gródku, Magdalena Łotysz, przedstawiła wniosek o rozpatrzenie możliwości pozyskania środków 
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zewnętrznych na wykonanie w Gródku górki saneczkowej, skate parku oraz siłowni typu street 

work-out, który Komisja poparła. 

[01:29:00] 

- Radna Dorota Popławska: (kontynuując) Z inicjatywy Biblioteki Publicznej w Gródku oraz biblioteki 

szkolnej szkoły podstawowej w Gródku w dniu drugiego września dwa tysiące dwudziestego 

pierwszego roku Przewodnicząca Komisji wzięła udział we wspólnym, narodowym czytaniu dwa 

tysiące dwadzieścia jeden „Moralność pani Dulskiej” Gabrieli Zapolskiej w ramach dziesiątej, 

jubileuszowej edycji tej akcji, które odbyło się w szkole podstawowej imieniem Partyzantów Braci 

Michała i Aleksandra Chrzanowskich w Gródku. W dniu czwartego listopada na posiedzeniu 

Komisji odbyło się spotkanie z przedstawicielami organizacji pozarządowych współpracujących z 

gminą Gródek. W dniu dziewiętnastego listopada dwa tysiące dwudziestego pierwszego roku w 

Gminnym Centrum Kultury w Gródku odbyło się spotkanie liderów społeczności lokalnej 

prowadzone w ramach Korpusu Solidarności, w którym uczestniczyła Przewodnicząca Komisji 

Dorota Popławska. Przeprowadzono debatę na temat potrzeb mieszkańców gminy Gródek. Jej 

celem było przedstawienie korzyści wynikających z potencjału powstania lokalnej koalicji 

wolontariatu na obszarze naszej gminy, z wykorzystaniem potencjału we współpracy między 

różnymi podmiotami. Dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję pani Przewodniczącej za przedstawienie 

sprawozdania z działalności Komisji w dwa tysiące dwudziestym pierwszym roku. Czy są pytania 

odnośnie przedstawionego sprawozdania? Nie widzę. Stwierdzam, że sprawozdanie z 

działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych za dwa tysiące dwudziesty 

pierwszy rok zostało przyjęte do akceptującej wiadomości. Szesnasty punkt dzisiejszych obrad 

uważam za zrealizowany. Przystępujemy do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy 

Gródek. Projekt uchwały wraz z planem pracy otrzymaliśmy wraz z zaproszeniem na dzisiejszą 

sesję. Czy są pytania odnośnie planu pracy albo uwagi? Przystępujemy do głosowania. Kto z 

Państwa Radnych jest za... przyjęciem planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Rady Gminy? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw? 

Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał? Proszę podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego systemu głosowania ogłaszam, iż za 

podjęciem uchwały opowiedziało się... czternastu Radnych, głosów przeciw nie było, nikt z 

Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, że uchwała w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy 

Gródek na dwa tysiące dwudziesty drugi rok została podjęta. Wysoka Rado, przystępujemy do 

realizacji osiemnastego punktu dzisiejszych obrad: sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Gródek z działalności w dwa tysiące dwudziestym pierwszym roku. Proszę pana Janusza 

Cimochowicza, Przewodniczącego Komisji o przedstawienie sprawozdania z działalności w dwa 

tysiące dwudziestym pierwszy roku. Proszę bardzo. 

[01:32:54] 
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- Radny Janusz Cimochowicz: Wysoka Rado, sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Gródek z działalności w dwa tysiące dwudziestym pierwszym roku. Komisja Rewizyjna w dwa 

tysiące dwudziestym pierwszym roku, tak jak w poprzednich latach, pracowała według planu 

opracowanego podczas posiedzenia roboczego w styczniu dwa tysiące dwadzieścia jeden i 

zatwierdzonego uchwałą Rady Gminy. Plan pracy przewidywał posiedzenia i kontrole w Urzędzie 

Gminy i podległych jednostkach organizacyjnych oraz placówkach oświatowych. Posiedzenie w 

styczniu dotyczyło również opracowania sprawozdania z działalności Komisji w dwa tysiące 

dwadzieścia jeden. W miesiącu maju przedmiotem kontroli w Gminnym Ośrodku Pomocy 

Społecznej w Gródku była realizacja wydatków budżetowych w ramach opieki społecznej w 

pierwszym kwartale dwa tysiące dwadzieścia jeden. Również w maju na posiedzeniu kontrolnym 

dokonano oceny wykonania budżetu gminy w dwutysięcznym dwudziestym roku. Po 

przeanalizowaniu całości dokumentacji finansowo-księgowej oraz ustnych wyjaśnieniach 

Skarbnika Gminy i Wójta Gminy Komisja pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu gminy za 

dwa tysiące dwadzieścia oraz wniosła do Rady Gminy wniosek o udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy za dwa tysiące dwudziesty rok. W czerwcu kontrola w Komunalnym Zakładzie 

Budżetowym dotyczyła wykonania przychodów i kosztów w pierwszym kwartale dwa tysiące 

dwadzieścia jeden i działanie systemu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie gminy 

Gródek w pierwszym półroczu dwa tysiące dwadzieścia jeden była przedmiotem kolejnej kontroli. 

We wrześniu skontrolowano gminne instytucje kultury, Bibliotekę Publiczną i Gminne Centrum 

Kultury w zakresie realizacji planów finansowych w pierwszym półroczu dwa tysiące dwadzieścia 

jeden. W miesiącu październiku przedmiotem kontroli były dochody i wydatki w placówkach 

oświatowych na terenie gminy w roku szkolnym dwa tysiące dwadzieścia – dwa tysiące 

dwadzieścia jeden. Na podstawie przeprowadzonych kontroli stwierdza się, iż realizacja 

dochodów i wydatków, przychodów i rozchodów przebiegała prawidłowo i bez zakłóceń. Tym 

bardziej, iż budżet gminy realizowano w warunkach pandemii. Wójt Gminy i Kierownicy podległych 

jednostek oraz dyrektorzy placówek oświatowych realizując zadania z wykonania budżetu 

kierowali się zasadami gospodarności i celowości w gospodarowaniu środkami publicznymi. 

Dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję panu Przewodniczącemu za przedstawienie 

sprawozdania z działalności w dwa tysiące dwudziestym pierwszym roku. Czy ktoś z Państwa 

Radnych ma uwagi lub pytania odnośnie przedstawionego sprawozdania? Nie widzę. Stwierdzam, 

że sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności w dwa tysiące dwudziestym pierwszym roku 

zostało przyjęte do akceptującej wiadomości. Osiemnasty punkt dzisiejszych obrad uważam za 

zrealizowany. Przystępujemy do rozpatrzenia dziewiętnastego punktu dzisiejszej sesji: podjęcie 

uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy na dwa tysiące 

dwudziesty drugi rok. Projekt uchwały wraz z planem pracy Komisji otrzymaliśmy wraz z 

zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gródek 

na dwa tysiące dwudziesty drugi rok? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest 

przeciw? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał? Proszę podnieść rękę i 
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nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego systemu głosowania ogłaszam, iż za 

podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, głosów przeciw nie było, nikt z Państwa 

Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, że uchwała w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gródek na dwa tysiące dwudziesty drugi rok została 

podjęta jednogłośnie. Dziewiętnasty punkt dzisiejszych obrad uważam za zrealizowany. 

Przystępujemy do realizacji dwudziestego punktu dzisiejszej sesji: ocena stanu opieki zdrowotnej 

na terenie gminy Gródek w związku z pandemią COVID-19. Tak jak już Państwu mówiłem, nikt nie 

mógł przybyć z ośrodka zdrowia. Otrzymałem taką informację na piśmie i przedstawię Państwu to 

sprawozdanie, bo tak tu pisze. 

[01:38:00] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: (kontynuując) W Ośrodku Zdrowia w Gródku 

zatrudnionych jest dwóch lekarzy, doktor Irena Makac-Karpiuk – lekarz rodzinny, pediatra, doktor 

Agata Hoły – lekarz rodzinny, internista. Pielęgniarki zatrudnione na cały etat: Ewa Mytych – 

pielęgniarka środowiskowo-rodzinna, Barbara Biegluk – pielęgniarka środowiskowo-rodzinna, 

Iwona Szafir – pielęgniarka pediatryczna. Pielęgniarki zatrudnione na pól etatu: Ewa Zabłocka – 

pielęgniarka pediatryczna, Mirosława Karpiuk – położna, Maria Szytołowicz – pielęgniarka szkolna. 

Ośrodek Zdrowia w Gródku obejmuje swoją opieką trzy tysiące czterysta dziewięćdziesiąt siedem 

pacjentów. Od początku stycznia dwa tysiące dwudziestego pierwszego roku Ośrodek Zdrowia 

funkcjonuje także, jako gabinet szczepień przeciw COVID-19. Od stycznia dwa tysiące 

dwudziestego pierwszego roku do końca stycznia dwa tysiące dwudziestego drugiego roku 

wykonaliśmy trzy tysiące siedemset pięćdziesiąt sześć szczepień przeciw COVID-19. 

Wykonaliśmy dwa tysiące pięćset dziewięćdziesiąt cztery świadczeń profilaktycznych i 

promujących szczepienia COVID-19. W dwa tysiące dwudziestym pierwszym roku wykonaliśmy 

sto trzydzieści cztery szczepienia przeciw grypie. U pacjentów Ośrodka przeważają choroby 

narządów ruchu, układu krążenia, choroby związane z wiekiem, a także infekcje wirusowe i 

bakteryjne. Liczba wizyt w gabinecie pielęgniarki POZ w dwa tysiące dwudziestym pierwszym 

roku – cztery tysiące dziewięćset dziewięćdziesiąt siedem; liczba świadczeń profilaktycznych – 

cztery tysiące dwadzieścia jeden; liczba świadczeń diagnostycznych – tysiąc sto dwa; liczba 

świadczeń pielęgnacyjnych – dwieście pięć; liczba świadczeń leczniczych – dwa tysiące pięćset 

dwadzieścia trzy; liczba porad lekarskich, w nawiasie, (w tym kwalifikacja do szczepienia COVD) – 

dwadzieścia pięć tysięcy trzysta pięćdziesiąt sześć. W związku z tym, że od stycznia funkcjonuje 

w naszym ośrodku punkt szczepień przeciw COVID-19 jako personel, mając na uwadze dobro 

naszych pacjentów oraz jakość wykonywanych usług, widzimy konieczność remontu Ośrodka 

Zdrowia, gdyż znacznie poprawiłoby to komfort obsługi naszych podopiecznych. W związku z 

czym zwracamy się z ogromną prośbą do władz gminy o uwzględnienie remontu Ośrodka w 

swoim budżecie. Dwudziesty siódmy stycznia dwa tysiące dwadzieścia dwa, podpisała Agata 

Bogumiła Hoły. To na temat pracy Ośrodka Zdrowia i taka jeszcze informacja od pani Agnieszki... 

Wojcieszuk na temat liczby szczepień wykonanych tu w GCK. Liczba szczepień wykonanych w 

organizowanych przez Wójta Gminy Gródek akcjach w ramach plenerowych punktów szczepień w 
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Gminnym Centrum Kultury w Gródku. I tutaj... liczba osób zaszczepionych, kolejno jak były 

szczepienia, czwarty sierpnia dwa tysiące dwadzieścia jeden – czterdzieści osiem, dwudziesty 

piąty sierpnia – czterdzieści dwa, to z ubiegłego roku, piętnasty września dwa tysiące dwadzieścia 

jeden – dwadzieścia trzy, szósty października – siedemnaście, dwudziesty siódmy października – 

trzynaście, siedemnasty listopada – dwadzieścia siedem, ósmy grudnia – sześćdziesiąt trzy, 

dwudziesty dziewiąty grudnia – pięćdziesiąt jeden i dziewiętnasty stycznia – sześćdziesiąt dwa. 

Ogółem trzysta czterdzieści sześć osób zaszczepiło się tutaj w GCK. Liczba zorganizowanych 

przez Wójta Gminy Gródek transportów do punktów szczepień – trzydzieści siedem. Zaszczepieni 

mieszkańcy gminy Gródek, dane Ministerstwa Zdrowia na dzień dwudziesty siódmy stycznia dwa 

tysiące dwadzieścia dwa: liczba mieszkańców – pięć tysięcy dziewięćdziesiąt trzy, mieszkańcy 

zaszczepieni przynajmniej jedną dawką – dwa tysiące siedemset sześćdziesiąt siedem, 

mieszkańcy w pełni zaszczepieni – dwa tysiące sześćset dziewięćdziesiąt, procent mieszkańców 

w pełni zaszczepionych – pięćdziesiąt dwa, osiem; procent mieszkańców zaszczepionych 

minimum jedną dawką – pięćdziesiąt cztery, trzy procenta. Tyle mam na temat informacji. Jeżeli 

jakieś pytania są to proszę zadać to zgło... to pani doktor powie no. Proszę bardzo, pani Radna 

Petelska. 

[01:43:10] 

- Radna Anna Petelska: Wysoka Rado, panie Przewodniczący, wszyscy zebrani. Ja ze swojej 

stronie chciałabym powiedzieć tylko tyle, że chwała dla naszych lekarzy w tej, w tym czasie 

pandemii. Tego oczywiście nie ujęte zostało w sprawozdaniu, ale z własnego doświadczenia wiem, 

że nasi lekarze chyba jako jednostki jeździli do chorych i jeżdżą, do covidów, do domu. Zazwyczaj, 

od samego początku były teleporady i są i tu u nas też teleporady są, jak najbardziej, ale nasi 

lekarze jeździli do pacjentów do domów w czasie COVID-u do chorych, więc szacunek dla nich za 

to. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Czy ktoś chce zabrać... Czy ktoś chce 

jeszcze zabrać głos w sprawie? Nie widzę. 

- Radna Anna Petelska: Chciałabym może jeszcze, jeżeli mogę, nie prawda, że do sześćdziesiąt 

plus, jeździli do wszystkich, którzy potrzebowali, a teraz też jeżdżą, teraz też jeżdżą, oczywiście. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Czy ktoś chce zabrać jeszcze głos w tym punkcie? 

Proszę bardzo pan Radny Grzegorz Borkowski. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, pani Wójt. Pani dyrektor w 

swoim sprawozdaniu zwraca się z apelem do Wysokiej Rady, do nas, żebyśmy rozpatrzyli 

możliwość remontu Gminnego Ośrodka Zdrowia. Na ostatnim posiedzeniu Komisji również żeśmy 

rozpatrywali akurat ten problem i tutaj Komisja się przychyliła jak najbardziej pozytywnie do tego 

wniosku. Oczywiście pod warunkiem, że będziemy mieli środki. Jeżeli się pojawią takie środki to 

jak najbardziej Komisja się przychyla, dziękuję. 
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- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję bardzo. Proszę bardzo pani Radna 

Popławska. 

- Radna Małgorzata Popławska: Dziękuję. Wysoka Rado, panie Przewodniczący, pani Wójt. 

Również chciałam powiedzieć, że na Komisji osiemnastego stycznia, na Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek ten temat był również poruszany, w sprawach 

różnych. I też był taki ustny wniosek z właśnie tematem, żeby w Ośrodku Zdrowia naszym w 

Gródku zrobić jakiś tam remont, przeprowadzić, nawet czy gabinetu zabiegowego i Komisja 

również poparła ten wniosek. I wszyscy są pozytywnie do tego przychylni, dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję bardzo. Czy ktoś chce zabrać jeszcze głos w 

tym punkcie? Nie widzę. Stwierdzam, że informacja... odnośnie stanu opieki zdrowotnej na terenie 

gminy Gródek została podjęta do wiadomości, przyjęta do wiadomości. Dwudziesty punkt 

dzisiejszych obrad uważam za zrealizowany, przystępujemy do realizacji dwudziestego drugiego... 

dwudziestego pierwszego punktu dzisiejszej sesji: podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, 

szkoleniach lub ćwiczeniach. Projekt uchwały... To już prawdę mówiąc omówiła pani Kierownik 

Referatu. Czy są jakieś pytania odnośnie... Proszę bardzo, pan Radny Nos. 

- Radny Mirosław Nos: Dziękuję panie Przewodniczący. Ja tylko jedno krótkie pytanie, ile w tej 

chwili wynosi jeden / sto siedemdziesiąt pięć brutto? No nie chyba... tak? Dwadzieścia siedem, 

pani Inspektor? 

- Inspektor Agata Bazyluk: (głos poza mikrofonem) Z tego co liczyłam poprzednią (nieczytelne) 

[01:47:07] chyba to było około trzydziestu dwóch, trzydziestu trzech złotych. 

- Radny Mirosław Nos: Dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Czy są jeszcze pytania odnośnie omawianego projektu 

uchwały? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach? Proszę podnieść rękę i 

nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się 

wstrzymał? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego 

systemu głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, 

głosów przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, 

że uchwała w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach została podjęta jednogłośnie. 

Wysoka Rado, dwudziesty pierwszy punkt dzisiejszej sesji uważam za zrealizowany. 

Przystępujemy do realizacji dwudziestego drugiego punktu obrad: pytania i wnioski Radnych. 

Zachęcam Państwa Radnych do zabierania głosu w tym punkcie. Proszę bardzo, pan Radny 

Cimochowicz Janusz. 

[01:48:40] 
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- Radny Janusz Cimochowicz: Wysoka Rado. W poprzednim roku, na którejś z sesji 

zaproponowałem, aby zaprosić na sesję przedstawiciela PGE Obrót, z zakładu energetycznego 

Białystok rejon, który by nam przedstawił sytuację dotyczącą modernizacji linii energetycznych 

średniego i niskiego napięcia. Jak ona przebiega, na jakim etapie jest, czy ona jest realizowana 

czy nie wiadomo. Poza tym znowu się powtarza sytuacja, która była w poprzednich latach. Był 

wiatr, wiatry były. Było bardzo niespokojnie i w terenie wschodnim miejscowości był pozbawione 

prądu i ta sytuacja powtarza się co roku. Nie były to tornada, a przede wszystkim główną 

przyczyną przerw w dostawie prądu były po prostu drzewa. Drzewa upadały na linie i po prostu 

niszczyły, więc ja nie wiem, czy nie warto byłoby w sezonie wiosna, lato, jesień powycinać te 

drzewa? I, prawda, żeby nie było tego typu awarii. Bo ludzie mają problemy, są gospodarstwa 

hodowlane, duże, prawda, trzeba krowy doić ręcznie. Są osoby obłożnie chore, które wymagają 

dopływu prądu. No różne sytuacje są. Marnuje się żywność w lodówkach i kto ma za to płacić? Za 

zmarnowaną. Ta sytuacja się powtarza. Druga sprawa, drogi lokalne w terenie wschodnim. Czyli 

to odcinki dróg powiatowych czy gminnych wymagają remontu, czy to podsypki żwirowej czy to 

utwardzenia, dlatego że sytuacja jest taka, że część miejscowości leży w strefie stanu 

wyjątkowego, no i niestety ruch jest wzmożony, samochody wojskowe, pojazdy policyjne. No i 

samochody wywożące drewno z lasu niszczą tę nawierzchnię. Także sytuacja nie jest, nie jest, 

nie jest dobra, nie jest ciekawa. To tyle. Dziękuję. Aha, jeszcze jedno chciałem, zapomniałem. Nie 

wszystkie gminy posiadają założenia do planów zaopatrzenia w ciepło, bardzo ciekawe 

rozwiązania, mimo spadku liczby mieszkańców w kolejnych altach, według prognoz, jednak 

będzie wzrastało zapotrzebowanie na prąd elektryczny, nie na ciepło. Warto przeczytać jako 

lekturę, ale ja chciałbym się dowiedzieć, ile to kosztowało, opracowanie tego projektu? Ile 

pieniążków na to wydano? Dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję bardzo. 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: Może kolejno. Jeśli chodzi o kwestię zaproszenia pana dyrektora 

na sesję. Był taki... był... pan Wójt jest w kontakcie. Natomiast no sytuacja jaka jest taka jest, 

Państwo wiecie. Tutaj trudno zaplanować cokolwiek, ze względu na, na pandemię. Natomiast 

jeszcze raz pan Wójt na pewno ponowi zaproszenie. Kwestia tych drzew to nie jest taka prosta 

sprawa tam, gdzie biegną linie, dlatego że nie są... te działki, gdzie biegną linie napowietrzne nie 

są własnością PGR. Są to, jest to własność, przeważnie, Lasów Państwowych, więc tam... w 

zasadzie to oni są władni do tego, żeby taką wycinkę zrobić. Póki są linie napowietrzne i biegną w 

lasach no to niestety, niestety takie sytuacje się mogą zdarzać. Musimy radzić sobie w jakiś 

sposób. Jeśli chodzi o chore osoby to generatorami prądu, jeśli jest taka sytuacja to nasi strażacy 

dowożą generatory, jeśli brakuje dłużej prądu. Natomiast jeśli chodzi o opracowanie to to tu... pani 

Kierownik odpowie na to. 

- Kierownik Referatu Monika Gościk: (głos poza mikrofonem) Opracowanie, te założenia planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla gminy Gródek na lata dwa tysiące 

dwadzieścia jeden – dwa tysiące trzydzieści sześć. Firma została wyłoniona w trybie rozeznania 

cenowego, tak, była to oferta najtańsza. Koszt tego opracowania to siedem tysięcy osiemset 
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złotych. I tu tylko wspomnę, na stronie osiemdziesiątej dziewiątej, wprawdzie ogólnie, ale też 

można zapoznać się właśnie z planami PGE, dotyczącymi naszej gminy, tak, czyli modernizacji 

istniejących sieci średniego i niskiego napięcia oraz stacji transformatorowych. 

[01:53:37] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: A jeżeli chodzi jeszcze, panie Januszu, o tę wycinkę 

drzew to to... Ja nie sądzę, żeby Lasy Państwowe stanowiły jakąś przeszkodę w tym, żeby... 

Zakład Energetyczny wie, gdzie te zagrożenia występują i na pewno Lasy Państwowe pójdą na to, 

żeby wycięli tamte drzewa. Oni wiedzą najlepiej, gdzie te zagrożenia są. I Lasy na pewno, na 

pewno pójdą na... 

[01:54:02] 

- Radny Janusz Cimochowicz: (głos poza mikrofonem) (nieczytelne). 

[01:54:29] 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: A jeszcze tutaj... Jeśli chodzi jeszcze o kwestię poruszoną przez 

Radnego Cimochowicza dróg w terenie przygranicznym, które wymagają naprawy, jest to 

wszystkim, wszystkim oczywiste i znane, natomiast zanim... tak jak z założenia, z informacji 

medialnych głównie, bo nie mamy... nikt z nami nie uzgadnia, że tak powiem, frontu robót 

dotyczącego budowy tego muru na granicy, to jak zapewniają te firmy, w tej chwili zaczynają od 

powiatu hajnowskiego chyba to po wybudowaniu tego muru będą naprawione również drogi. Jak 

będzie, zobaczymy. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Czy ktoś z Państwa... Proszę bardzo, pan Radny 

Antonowicz. 

- Radny Marek Antonowicz: Jeżeli chodzi o... dziękuję panie Przewodniczący. Pani Wójt, jeżeli 

chodzi o tutaj właśnie na granicy naszej, to wzdłuż granicy Świsłoczy też ma powstać ta zapora, 

mur? Coś już wiadomo jest, bo tutaj jeżeli chodzi o dolinę naszej Świsłoczy to warunki i... trochę 

niesprzyjające są do budowy, ale to nie mi przesądzać. 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: Prawdopodobnie nie, aczkolwiek wiemy tyle, co z przekazów 

medialnych, bo my nie jesteśmy inwestorem i nikt nas nie informuje o tym, jak będzie przebiegać, 

przebiegać ten, ten mur, także tutaj nie udzielimy Państwu informacji. Dopiero, jak się będzie 

sytuacja rozwijała, będziemy obserwować. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Proszę bardzo, pani Radna Ratyńska. 

- Radna Monika Ratyńska: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Ja tak chciałam o tym 

powiedzieć, ale chyba to jest tylko użalanie się, bo chyba nikt z nas nie ma na to wpływu. Bo w 

Załukach nie ma zasięgu żadnej sieci... tej... no telefonicznej. Nic, po prostu nic. I nie wiem, czy 

to... Ja w ogóle to zaczęłam prowadzić wojenkę ze swoją siecią. U mnie w domu nie ma zasięgu 

niczego, a to nie tylko u mnie, bo... Wygląda na to, że te sieci po prostu mają to w poważaniu, 
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użytkowników. I na przykład obniżają rachunek, z tego względu, że ja nie mam... u mnie jest cały 

czas, są wyłączenia. Czy jest jakaś możliwość, żeby działać tutaj w jakikolwiek sposób? Bo oni mi 

odpowiadają tak, na moje petycje, że nie jest planowana żadna modernizacja sieci i oni nie będą 

tego robić, a ja wiem, że te sieci mają wspólne anteny, więc jeżeli u mnie nie ma to i też w innej 

sieci nie ma zasięgu. I wiem, że nie ma, bo naprawdę czasami trzeba iść, od domu odejść, żeby 

się dodzwonić. To do niczego nie podobne. Ja kontrolnie próbowałam jeszcze zadzwonić na ten... 

no telefon alarmowy i nie działa. Nie działa alarmowy. 

- Sekretarz Gminy Roman Łoziński: My tu nic... To nie jest w naszej gestii. 

- Radna Monika Ratyńska: Ja wiem, że to nie jest w gestii naszej, tylko zadaję pytanie, czy może 

ktoś wie, co zrobić? Bo to nie może tak być, że cała wioska jest odcięta od zasięgu. 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: Znaczy no wpływu, tak jak Państwo mówicie, to wielkiego nie ma, 

dlatego że na pewno wymagałoby to ze strony operatorów jakichś inwestycji, a oni to przeliczają 

na liczbę, na zysk, więc tutaj nikt nikogo nie zmusi do tego, żeby inwestować w jakieś nowe 

technologie umożliwiające no ten zasięg. No niestety akurat jako samorząd niewielki mamy wpływ, 

w zasadzie nie mamy żadnego wpływu na to, bo nie możemy sami prowadzić, budować siedzi i 

potem, i sprzedawać. Nie mamy takiej możliwości. No kiedyś Państwo pamiętacie, jak była Poczta 

Polska i telekomunikacja wchodziła w skład Poczty Polskiej to był jeden telefon na wsi, miał sołtys, 

ale wszyscy mogli z niego korzystać, tak? Także no przykro, ale niestety nie widzimy tutaj na razie 

żadnych możliwości wpłynięcia na ten fakt. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Ale taki problem, Monika, to występuje nie tylko w 

Załukach, bo w Gródku też, na Facebooku czytam, że... Czy macie problemy z Playem? Tam 

pisze ja mam, u mnie super, a u tego nie odbiera w ogóle mówi. Także... Zaprosimy, ale to... To 

kiedy mieliśmy zaprosić? Wczoraj? 

[02:00:08] 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: Ale proszę określić, jakiego... operatora jakiej sieci mamy zaprosić.  

- Radny: Wszystkich trzech podstawowych, na „O”, na „T” i na „P”. 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: Na co? 

- Radny: Operatora na „O”, operatora na „T” i operatora na „P”. 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: To proszę zgłosić taki wniosek, dlatego że- 

- Sekretarz Gminy Roman Łoziński: To sformułować wniosek do pana Przewodniczącego, a pan 

Przewodniczący- 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: Organizując posiedzenie- 

- Sekretarz Gminy Roman Łoziński: Organizując sesję będzie zapraszał. 
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- Radna Monika Ratyńska: No bo słuchajcie... U mnie jak było na przykład, był zasięg dobry i 

Internetu i telefonu i raptem, ni stąd, ni zowąd przestał być. Ja do nich wydzwaniam, bo nie mam, 

ani Internetu, ani nie mogę dodzwonić się nigdzie. Oni mi... każdy co innego mówi, ja dzwoniłam 

niezliczoną ilość razy, to już mówię, już mi o jedną trzecią rachunek obniżyli. To słuchajcie... 

każdy mi co innego mówi, nawet nie będę tego powtarzać, co mi mówią. W końcu ktoś się 

wysprzęglił i powiedział, że tutaj nie jest planowana żadna modernizacja sieci, więc ja pytam, 

dlaczego oni mi to sprzedali wszystko, ten Internet i te telefony. To przepraszam, to rok temu... A, 

bo powiedzieli, że drzewa zasłaniają. To te drzewa w trzy miesiące urosły? Bo zasięg był, a 

raptem przestał być. O co tutaj chodzi po prostu? Ja myślę, że oni tam zmodernizowali i tu 

zepsuło się. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Ja sądzę, że to nic nie da zaproszenie tych 

przedstawicieli. Po pierwsze, oni pewnie nie przyjadą, a jak przyjadą to nic, nic tu oni nie pomogą, 

bo... Proszę bardzo, pan Radny Borkowski. 

- Radny Grzegorz Borkowski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, pani Wójt. No rzeczywiście 

zgadzam się tutaj z panią Radną Moniką Ratyńską. Trochę jestem zaskoczony, że akurat Załuki, 

no maszty są niedaleko, tak, i nie ma tej sieci, ale na terenie gminy mamy też takie miejscowości, 

gdzie są białe plamy, żadna sieć nie funkcjonuje, jak chociażby Narejki. Od samego początku tam 

jest no czarna dziura, jeżeli chodzi o zasięg telefonii komórkowej. Rzeczywiście w mojej ocenie 

też, uważam, że tych masztów powinno być więcej, a jeżeli nie no to przynajmniej ten sygnał z 

tych masztów powinien być większy, silniejszy, niż jest dotychczas, a przykładem jest takim, 

chociażby, że po tamtej stronie Świsłoczy... jest zasięg zawsze, sygnał jest silny i nawet się siedzi 

w miejscowości Bobrowniki, dojeżdżam do pracy, no do masztu mam sto metrów i potrafimy 

białoruską sieć wyłapać, więc no tak to wygląda. Dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Proszę bardzo, pan Radny Nos. 

- Radny Mirosław Nos: Dziękuję panie Przewodniczący, pani Wójt, szanowni Radni. Ja w sprawie 

drogi pomiędzy Mieleszki a Kolonią-Mieleszki. Ten problem był zgłaszany przez pana Sołtysa 

Kolonii-Mieleszki. Chodzi o to miejsce przy stawach. W tej chwili to jest praktycznie przez... 

nieprzejezdne przez samochody osobowe. Wnioskuję o jak najszybsze naprawienie, o ile warunki 

pogodowe na to pozwolą. Podsypki, naprawy w tym miejscu, w celu przejazdu. I to wszystko, 

dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Wniosek został zapisany, także... Pewnie nie 

było możli... nie było warunków, żeby to... bo to sprawa znana i dla pana Wójta, no ale to, 

poczekamy na trochę lepsze warunki. Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos jeszcze w 

tym punkcie? Nie widzę. Dwudziesty drugi punkt dzisiejszych obrad uważam za wyczerpany. 

Przystępujemy do realizacji dwudziestego trzeciego punktu dzisiejszej sesji: wolne wnioski i 

informacje. Tak, tak, pójść po sołtysa. Proszę, w międzyczasie, pani dyrektor, jeżeli... 

- Dyrektor Magdalena Łotysz: Szanowni Państwo Radni, panie Przewodniczący, pani Wójt, pani 

Skarbnik, panie Sekretarzu. W imieniu swoim i całego tutaj sztabu Wielkiej Orkiestry Świątecznej 
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Pomocy my, u nas w GCK, organizujemy sztab po raz kolejny, kolejny rok z rzędu. Zapraszamy 

serdecznie do udziału w finale, trzydziestego stycznia, w najbliższą niedzielę. Tutaj pod Domem 

Kultury będzie sklepik, w którym będzie można nabyć różne fanty, które są tutaj dzięki różnym 

darczyńcom pochodzącym z naszej gminy, ale i nie tylko i spoza. Do tego, o ile pogoda pozwoli, o 

ile sytuacja nam pozwoli, organizujemy również morsowanie nad zalewem. Będzie tutaj w OSP 

również pokaz pierwszej pomocy. O godzinie czternastej koło gospodyń w Załukach Załuczanki 

oraz sołectwo Załuki, tak, aktyw wsi Załuki organizują... i OSP oczywiście, organizują fitness na 

świeżym powietrzu, tam również będą wolontariusze. O godzinie szesnastej tutaj jeszcze pod 

znakiem zapytania, ale chcemy zorganizować koncert zespołu Obraz Kontrolny i o godzinie 

siedemnastej będziemy liczyć pieniążki, więc serdecznie zapraszamy do udziału, do kupowania 

oczywiście, do wspierania naszej akcji. Bardzo wiele osób wsparło w tym roku WOŚP w Gródku, 

pomimo tego, że jest pandemia COVID udaje nam się realizować zadania i działać prężnie. 

Dodatkowo tutaj organizujemy też zabezpieczenie, jakby, przez wolontariuszy różnych 

miejscowości, w tym różnych wsi z naszej gminy. I tak, ja już tutaj sołtysom rozdawałam takie 

karteczki i oni wiedzą, gdzie, o której będzie wolontariusz, będą oni w Bobrownikach, w Królowym 

Moście, w Słuczance, w Waliłach-Dworze, w Zubrach, w Podozieranach, w Wiejkach, Mieleszki, 

Mostowlany, Radunin, Zarzeczany, Pieszczaniki i Waliły-Stacja i oczywiście Gródek. Tam 

spotkacie Państwo naszych wolontariuszy. Co jeszcze chciałam powiedzieć? Chciałam w imieniu 

swoim i w imieniu trzydziestu rodziców i trzydziestki dzieci, które obecnie są u nas na feriach w 

Domu Kultury podziękować pani, pani Wójt, za wsparcie Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, bo proszę Państwa, przez tydzień dzieci w godzinach ósma – 

czternasta mają zorganizowany czas wolny w formie zajęć opiekuńczych. Dodatkowo jest 

zorganizowany posiłek dla dzieci. My tutaj, jako pracownicy GCK, wszyscy działamy, żeby, żeby 

tej trzydziestce naprawdę fajnie zorganizować czas i z tego, co widzę i z tego, co słyszymy od 

dzieciaków i od rodziców, że naprawdę takie działania mają sens, więc na pewno będziemy 

kontynuować. Bardzo dziękuję za wsparcie. Dziękuję. Jeżeli są jakieś pytania to zapraszam. 

[02:07:41] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękujemy za tak, taką szczytną akcję dla pani 

dyrektor. Tak trzymać. A wolontariusze, jak pani tu przeczytała, to będą we wszystkich 

miejscowościach naszej gminy. No to super. Dziękujemy bardzo. Czy są pytania może do pani 

dyrektor jakieś? Także... Myślę, że dziękujemy za zaproszenie i będziemy uczestniczyli aktywnie 

w tak szczytnej akcji, jak WOŚP. Proszę bardzo pan Sołtys Koronkiewicz Paweł chyba. 

- Sołtys Paweł Koronkiewicz: Listę to od razu panu Przewodniczącemu, bo tu Sołtysi dali, od razu 

oddam może? Działa. Także ja może zacznę od innej strony, bo tu słyszałem, że pani Radna 

Monika Ratyńska wspomniała na temat problemów z siecią. Powiem tak, ja korespondowałem z 

operatorem Orange. Nie wiem, czy Państwu uda się ich ściągnąć, kogokolwiek z któregokolwiek 

operatorów na sesję, bo tak naprawdę ani wy nie jesteście stroną, ani, ani oni nie będą chcieli tu 

w jakiś sposób rozmawiać. Z Orange sprawa wyglądała następująco. Znaczy inaczej, ja od razu 

mówię, jakby dotyczy sprawa wioski Załuki i Podzałuki, bo to też jakby moje sołectwo. Wjeżdżając 
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do Załuk, do głównego skrzyżowania jest problem, bo znika zasięg każdej sieci. Kto by jakiego 

telefonu nie miał, chyba że ktoś ma satelitarny to wtedy ma ok, ale wjeżdżając, nie mamy zasięgu. 

Ja to zgłosiłem. Zgłosiłem też... Prowadziłem korespondencję z Urzędem Komunikacji 

Elektronicznej tu w białostockim oddziale i usłyszałem tylko tyle, że jako użytkownik nie jestem 

stroną. To sieć musi zgłosić dla nich problem z tym, że coś się dzieje. U nas padła taka informacja, 

podejrzenie właściwie, tylko nie możemy sami jako mieszkańcy zlokalizować, bo nie mamy 

sprzętu, że ktoś ma tak zwany wzmacniacz sygnału. Repeater czy jak tam zwał, chodzi o to, że 

urządzenie po prostu komuś robi, w cudzysłowie, „dobrze”, podnosi mu sygnał, usprawnia sieć, 

ale dla innych osób, jeżeli jest źle ustawiony po prostu blokuje ten sygnał. Blokuje też inne sieci. 

Ja to zgłaszałem w pismach wysyłanych do operatora Orange. Orange mi odpowiedziało tylko tyle, 

że oni nie widzą powodu, żeby wysyłać taką kontrolę, a po drugie odpisali mi też, że nadajnik, 

który jakby obsługuje wieś Załuki i okolice znajduje się Sofipolu i na tamtejszym BTS-ie, czyli 

nadajniku zostało ostatnio zmienione pasmo nadawania, bo dorzucono dwa dodatkowe pasmo. 

Bo do tej pory było, jeżeli chodzi o Internet LTE osiemset megaherców, a teraz dorzucili chyba 

dwa tysiące sto i dwa tysiące siedemset. To tak gwoli informacji. Jeżeli chodzi o Orange, tak? Bo 

wiem, że też mieszkańcy do mnie się odzywali, którzy mają w T-Mobile. Do T-Mobile też poszło 

podobne pismo. Od razu podpowiem, jak ktoś ma w T-Mobile to proszę pisać, bo oni od razu 

zmniejszają abonament, także... Powiem tak. Ja mam antenę dodatkową, zaznaczam antenę, to 

nie jest żaden repeater, którą mam wywaloną na balkon. W jakimś stopniu to trochę stabilizuje 

sygnał, ale nie pomogło mi tyle, żeby... Inaczej, chodzi o zdalne nauczanie dla dzieci, tak? Jeżeli 

chodzi jeszcze o firmę KOBĘ, bo nie wiem, czy tu padało coś na temat KOBĘ, bo tam ostatnio 

słaby zasięg mamy w tej sali dla sołtysów, ale KOBA proponowała nam przyłączenie drogą 

radiową, niestety mój dom znajduje się na końcu wsi można by rzec i nie mam, nie mam 

możliwości łapania sygnału ze stacji, która znajduje się przy OSP. Na temat światłowodu, nie 

wiem, czy tu Państwo też podnosili temat, ale światłowód... KOBA mówiła, że nie ma problemu, 

rozciągniemy. Przy czym tu się okazuje, że to jest inwestycja za grube miliony złotych, nikt nie 

będzie takiej inwestycji robił, chyba że gmina by chciała wyrzucić pieniądze, w cudzysłowie, „na 

ten interes”, ale nikt raczej w gminie nie podejmie się tematu, żeby dla prywatnej firmy robić 

dobrze. Także ja tak trochę od tyłu strony. Jeszcze jedną mam prośbę, bo tam jako sołtysi też 

rożne rzeczy słyszymy, nie wiem, coś padało na temat Załuk, przepraszam, i tu do pana 

Sekretarza prośba, niech pan wyłącza mikrofon, bo tam niektórzy to już trochę... Coś pan 

powiedział, nie wiem dokładnie, o co chodzi, ale trochę śmiesznie to zabrzmiało po tamtej stronie. 

Także ja przechodzę już do mojej części.  

[02:12:14] 

- Sołtys Paweł Koronkiewicz: W ubiegłym roku zgłaszałem się do Wójta właściwie z takim 

zapytaniem, chodzi o roznoszenie nakazów płatniczych w tym roku. Czy gmina czy Rada Gminy, 

nie wiem, może się jakoś do tego ustosunkować, bo powiem tak, ja tam o siebie się nie boję, ale 

patrząc też na pozostałych sołtysów to już nie są małolaty. Poza tym wiecie jak się rozwija 

pandemia, wiecie, jakie padają liczby. No tak usłyszałem pokątnie, że gmina naciska na to, żeby 
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to sołtysi dalej roznosili nakazy. Ja powiem tak, to, co mogę moim mieszkańcom i których jestem 

pewien, ja to nie oponuję, ja to rozniosę. Ale są osoby, które powiedzmy... no mogą nie znać do 

końca wszystkich swoich mieszkańców, mogą się też bać, tak? Czy gmina może jakieś 

jednoznaczne stanowisko zająć w tym kierunku? Może jakoś się ustosunkować? Bo w tamtym 

roku pan Wójt mi odpisał, mówiąc wprost, a rób jak uważasz. Także nie wiem, czy to jest... czy tu 

pani, pani Wójt się do tematu odniesie czy... 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: Już ja się odnoszę. Znaczy tak... 

- Sołtys Paweł Koronkiewicz: Przepraszam, wiem, że nikt nikogo nie zmusza, tylko w tamtym roku 

było podobnie i na końcu się skończyło, że... jak to się mówi... Wójt... 

- Skarbnik Gminy Marta Popławska: Że zostały wysłane pocztą. 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: To ja mogę? 

- Sołtys Paweł Koronkiewicz: I roznoszone też były. 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: Ja mogę odpowiedzieć Państwu? Tak. Nadal funkcjonuje uchwała 

Rady Gminy w sprawie wyznaczenia inkasentów. Uchwała funkcjonuje, są wyznaczeni inkasenci, 

natomiast w obecnej sytuacji pandemicznej to kwestia rozsądku, tak? Nikt nikogo nie zmusi, 

dlatego że już w pandemii, w dwutysięcznym pierwszym roku już miało nie być pandemii, tak? Już 

były wybory przecież. Natomiast, natomiast co chwilę jest jakaś kolejna fala i nikt nikogo nie zmusi, 

biorąc pod uwagę obecną sytuację do tego, żeby no... chodził po domach, tak? Zresztą i 

mieszkańcy mogą sobie nie życzyć, więc chociaż no różnie tam jest, tak? Więc tutaj mówię, nikt 

nikogo nie zmusza. Rozsądkowo proszę podejść do tej sytuacji. Natomiast no nie ukrywamy, że 

no Państwa pomoc była i jest dla nas bardzo cenna. Natomiast, jeśli ktoś nie weźmie... 

- Sołtys Paweł Koronkiewicz: Zdajemy sobie sprawę, bo około dziesięciu złotych kosztuje wysłanie 

takiego pisma. 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: No tak, jeśli ktoś nie weźmie... Jeśli wydamy pieniądze na ten cel 

to nie będzie na co innego, więc tutaj to nie jest tak, że, że... że po prostu na Państwa barki... 

Natomiast mówię, sytuacja jest... Dzisiaj znowu ponad pięćdziesiąt siedem tysięcy zakażeń, więc 

nikt nikogo nie zmusi do tego, żeby no chodził po domach. Należy podejść ze zdrowym 

rozsądkiem. Jeśli może pan wziąć dla rodziny, proszę wziąć dla rodziny, jeśli nie no to... 

- Sołtys Paweł Koronkiewicz: Znaczy... Tak przepraszam, że przerwę. Rozumiem, że jeżeli jestem 

pewien jakichś osób to mogę im spokojnie to... To nie ma narzucania i później nikt nie będzie mi 

tutaj z gminy wytykał, że ty nie roznosiłeś deklaracji, tak? 

- Zastępca Wójta Lilia Waraksa: Ale ja myślę, że chyba i w ubiegłym roku nie było takiego 

wytykania. 

- Sołtys Paweł Koronkiewicz: Ale było powiedzmy bardziej to tak w formie... na ten, ok, to ja już to 

rozumiem. Teraz jeszcze takie padło tutaj, po rozmowie z sołtysami, zapytanie. Bo Państwu 
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Radnym za udział w sesji przysługuje, nie wiem, dieta i zostało to w jakiś sposób... z Radnym... 

podwyższone, zgodnie z ustawą i zostało też wyrównanie wypłacone, tak? Bo tu sołtysi też 

podnieśli temat... Ja powiem tak, ja akurat po takiej rozmowie tutaj, bo sołtysom nie zostało nic 

wyrównywane, tak, rozumiem, że tutaj w żaden sposób się też nie należy? I nie ukrywam, że my 

jako sołtysi chcielibyśmy tutaj zwrócić się do gminy, żeby tę dietę sołtysa potraktować jako... 

Znaczy my też postaramy się przygotować stosowne pismo do tego. Ja tu zresztą kiedyś z panem 

Sekretarzem na ten temat rozmawiałem, coś na wzór sąsiedniej gminy, żeby sołtysi mieli stały 

dodatek. Nieważne, czy przychodzi na sesję czy nie przychodzi, żeby było to traktowane jako 

stała dieta. Rozumiem, że jak takie coś wpłynie to Rada pozytywnie się do tematu odniesie 

przyszłościowo? Jeżeli sąsiedzi w Supraślu mają to czemu nie? Także... Nie, znaczy ja nie 

oczekuję odpowiedzi, ja tylko mówię, co my przygotujemy, także ja dziękuję za udzielenie głosu. 

Jeżeli mogę podejść to ja dla pana Sekretarza listę od razu oddam. 

- Sekretarz Gminy Roman Łoziński: Do pana Przewodniczącego. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękujemy za takie obszerne i szczegółowe 

informacje na temat funkcjonowania telefonii komórkowej. Czy ktoś z Państwa Radnych chce 

zabrać głos jeszcze w tym punkcie? Nie tylko Państwa Radnych, bo to... Nie widzę. Stwierdzam, 

że dwudziesty trzeci punkt dzisiejszej sesji został wyczerpany. Dwudziesty czwarty punkt 

dzisiejszych obrad obejmuje przyjęcie protokołu obrad trzydziestej trzeciej sesji Rady Gminy 

Gródek. Nikt z Państwa Radnych nie wniósł uwag, ani uzupełnień co do treści protokołu. 

Proponuję więc przegłosowanie przyjęcia protokołu obrad trzydziestej trzeciej sesji Rady Gminy 

Gródek. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem protokołu obrad trzydziestej trzeciej sesji Rady 

Gminy Gródek? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw? Proszę 

podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

Na podstawie wskazania elektronicznego systemu głosowania... Brak głosu, brak głosu tu. Na 

podstawie elektronicznego systemu głosowania ogłasza się, iż za przyjęciem protokołu obrad 

trzydziestej trzeciej sesji Rady Gminy Gródek opowiedziało się dziewięciu Radnych, głosów 

przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, że proto... 

że Rada Gminy przyjęła protokół obrad trzydziestej trzeciej sesji Rady Gminy. Wobec 

wyczerpania porządku obrad dziękuję wszystkim uczestnikom. Zamykam obrady trzydziestej 

czwartej sesji Rady Gminy Gródek. Dziękuję. 

[02:18:53] 

[02:19:57] 

(koniec nagrania) 


